Exhibit 1



PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.5. HOUSE OF REPRESENTATIVES

Washington, DG 20515

(Planss use Typawriter
ot Ballpoint Pen)

Ta the Chief Adminlstrative Officer of the House of Representatives: | hereby authoriza the following payrall

15186 Longworth Building
Washington, DC 20516

NCA!

Employes Nams (Firat-Middie-Laxt) Effactive Date
Kenneth D. West 01/03/2013
A Employes Soctal Becurity Kumber Type of Action
Appointrment
Employing Dfice or Committee/Subcommiitee Balary Adjustment
Honorable Mark Meadows Titie Ghange

Termination (at close of business on effactive date)

Leave without pay (Beginning with affectve date above

and ending ckise of business ”_____)
S oy

{If type of acticn is an Appointment, Salary Adjustment o

r Title Change, oomglete appropriate information below.)

Grose Annual Salary™

Chief of Staff

165,000.00

*Non|

auhomatically rooeiv the designation as thelr posttion tithe.

pamanent employess shoukibe cesignated as Part-Time Empioyees, Paid lnterns, Temporary Employees, ¢f Shared Employess and wi
reapectiva

“1f ernployes la o civil service snnuitant findludes .S, Housa of Represemtatives), the gross annual salary shawn should inchade thve sanulty recived by

the smployee plus ta salary received rom the smploying office.

(¥ Clark Hire Employes, complete appropriate itam(s) below.)

Permanent

Narnpemanent (must specify ane of the following

categories) fDenotes not aligibla for Banefits

- Shared Employes

(Spectly o othor smploying Suthorty)

NOTE: Any erasures, ¢orrections or changes
on this form must be inftialed by the
authorizing official.

(if Employae of an Officer of the House, comploete item below.)

~ Position NUMDeT........cov et e eeereranne
if posifion transfer, previous position number.......

. Iapplicable, Level........... Step.......0.

All appoindmants. and salary acustments for smplcyeas Lnder the House Classification Act must be approved by the Commities on House Administretioit. S

Date 01042013

(8lanature of Subcammitteg Chalrperaon
or Ranking Minority Member)

{Type or grint nameo and title of above official)

annmnpesansn

{Title—{f Mombar, District and Btats)

Appropriation Code: Office of Bayroll & Benefits use only
(Monthly Annuity §.......................00) Benafils. ............
asof ... Payeall................

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEF|TS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0002



PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.5. HOUSE OF REPRE&EHTATNES (Ploase use Typewritor
Washingten, DC 20516 or Salipoind Pen)
To the Chiof Administrative Officer of the House of Representatives: | hereby authortze the following paymll action:
Employte Name (Firet-Mliddia-Last) Effective Date
Kanneth . West 111112013
Empioyee Social Securlty Number Type of Action
l- Appointment
Employing Office or Committes/Subcommities Salary Adjustment
Honorable Mark Meadows Tile Change
1618 Longworth HOB enmination (At ciosa of business on effective daw)
Washingion DC 20515 Leave without pay (Beginning with sffective date above
and snding closs of butinses )
of action is an Salary Adjustment or Title Change appropriate information below.
Postion Tiie* Groas Annual Sslery™
Chiof of Staff $167,000.00
shoudd be cusignated o Part-Tima Employees, Pald Intems, Tomporary Empioyees, or Shaned Empioyecs uﬂvnl )
rocoive the respeciive designation a8 thair position lile. o
1 smployes is & Gl service annuitani {inchudes LS. Houss of Represontativas), the gross annual mmmmmmumg recaiigad by 1
the smployee pius the sataey receivad trom Me smploying oMice. 9B
(M Clork Hire Employes, compiete appropriate item(s) below.) N
Permanent p., o rYl
Nenpermanent (must specify ons of the following - -
categories) tDenctes not shigible for Benefits NOTE: Any erasures, comections or chanﬁ Y~
Part-Time Employee on this form must be initizied by the r—n == lm
1Paid Inter authorizing official. .
tTemporary Employee v @
LWOP Employea
Shared Empioyee
iy ooe clher srpioAg REWIY)
(f Employee of an Officer of the House, complete tem below.)
Position Number.... . F apptlcable Level .. < S0P e
if position transfer, mvioua paaltinﬂ number level . - . O

Al spointments anw saiary Ak stments for amplyses Lider the Houss Clrssification Al must be spprovad by the Commities on House Administration

Date 1111412013

(Slgnnture of Aulhorlzing Oﬂ‘lda

Honerable Mark Meadows
{Type or prlnt nama of Authorizing Official)

(Signature of Subcommittee Chairperson
or Ranking Minarity Marmber)

NC11
T (Titie—f Member, District and State)

{Type ot print name and title of above ofﬂct'ul)

Office of Payrol) & Benefits yse gnlv

(Monthly Annuity §..........c............ 00}
gsof ...

n Code:

Payrofl...............

....................................................

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS {FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0003



U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES
LUMP SUM PAYMENT AUTHORIZATION FORM

I hereby authorize a Lump Sum payment to the employee, in the amount and for the
purpose, specified below:

Employing Office: Honorable Mark Meadows

Employee Name: _Kenneth D. West

Employee #:; 164239

Check the appropriate box, and complete the associated information.
7 Fracional gays MUST ba expressad ns .25 or S0 or 7§
Accrued Annual Leave: Number of Days Termination or
Effective Date
Fractionsl days MUST be expressen ps 250r 50 ar .75
Severance Pay: Number of Days Termination Date
¢
X Bonus; 100000 Amount* 10302013 Effective Date(s) r~
g-:
L
Other: Amount* Eftective Date(s) r_”
(specify) ™
*Nots: Insert actual amount of payment (not an annual rate).

Honorable Mark Meadows.
(Type or print name of Athorizing Gfficial}

Date 1111412013

(If appropriate, signature of Subcommiliee

Chairperson or Ranking Minority Member)
NC11

(Title — If Member, District and State) {Type or Print name and title of above official)

Office of Payroll and Benefits Use Only

| Appropriation Code: Processed By.

Revised 2/11/2011

15-1671_0004



{Flsase uso Typewriter

PAYROLL AUTHORZATION FORM U8, HOUSE OF REPRESENTATIVES
Washington, DC 20518 or Balipoint Pen)
To the Chiaf Administrative Officer of the House of Representatives: | hereby authorize the fallowing payroll action
Employes dame (First-Micdle-L ast) Effective Date
Kenneth D. West 01/01/2014
Employes Social Security Number Type of Action
- Appoimment
Empioying Offte or Committsa/Subcommittes Salary Adjustment
Honorable Mark Meadows Vitle Change
1518 LOI'WOI‘U'I HOB Termination (At close of business on eflective date)
Washington DC 20515 Leave without pay (Beginning wih effective dats above
sndendngcioseoibusiness )
, N DT
1 of action s an , Salary Adjustment or Title Cha late te information below.
Poaltion Tits” Geoas Annusl Sstary™
Chief of Staff $155,000.00
Bmployesy should he designaied &5 Pert-Time Employses, Puid intems, Temporary Employess, or Shared Employses and wil

*Nonparmenent

wdomatically recaive tha respaciive designation a3 their posttion title.
¥ amployee i3 a civil sarvice snulien (indudes U. &mawm).mmmmymmwmmmw

the smpioyes plus the saiary reosived rom e empioying office.

(i Clerk Hire Employee, complete appropriate item(s) below.)

[ X} Permanent
[_] Nonpermanent (must specify one of the foliowing
categorias) 10enctes nol eligible for Benefits NOTE: Any erasures, corrections of changes:;
Part-Time Employee on this form must be Inltisled by the =z
1Paid Intern authorizing official & 3
fTempaorary Employee = < s
LWOP Employee 9‘: - Y
Shared Employee - v
rvy ne —..:
“TSpechy o oier wigioyks) ATy r;?: = S
(1 Employes of an Oficerof tha House, complats tam below.) = L T
uwnmmmmmummmmuwwanmmm
Date 1111412013
tslgna re of Authorizing Officlal)
Honorable Mark Meadows
{Signature of Subcommittes Chalrperson (Type or print name of Authorizing Officlal)
or Ranking Minority Mamber}
NC11

(Title—~if Member, District and State)

(Type or print name and #itle of above officlal)
Code: Office of Payrolt & Bepafits use only
{Monthly Annuity $..............ocn.-.....00) Banefits............
B80f . Payroll................

ORIGINAL-YO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0005




(Ploase und Typowriter

U.8. HOUSE OF REPRESENTATIVES
or Balipainl Pen)

' PAYROLL AUTHORIZATION FORR
Washington, DC 20615

To tha Chiaf Administrative Officor of the House of Reprasantatives: | hereby authorize the following payrofl action:

—— .l ] Eflocive Date

Kenneth West 10/01/2014
I "
Employing Offios or ComwwlitnaBcbeomities Salary Adjustment ‘

Honorable Mark Meadows Change
1518 Longworth HOB Bmnination (At ciosa of business ah elfetive date)
Washington, DC 20515 Without pay (Begining W efloctive date nbove

and ending ciose of business )

Grass Ancusl Bery™

e of aciion I8 &n AGpORIment Bak
Poslion T

Chief of Staft §168,411.00
“NORpOrTEAn] MEioyens ShOud be desGRIISd 08 Part-TWne EPIoyess, PAld Uistiss, Tenpony ENMployess, o Bhared ENpIOyess and wil
imrmaticutly receive the reapactive dosighafion e their postion i8e,
“if employes i @ oV Sarvich annultani (ncudes L).8. House of Repressnistivos), the pross annugl kalsry ahown shoukd Inctucle the anvity recoived by
he ampioyes piss the suizy reoeived from tha employing offae,
{if Clerk Hire Bmployes, tomplete appropriate item{s) below.)
Parmanent

Nonpermanent (must apecify one of the kllowing
categories) TDenctes not efigible for Banefits NOTE: Any erasures, cafrections of changes
Part-Time Employee on this form must be indtialed by the
Paid Intern euthorizing official.
1Temporary Employes b
LWOP Employee _ P (-_'“—; Py
Shared Empioyee =t o] ]
. :_.- ..q '
Tl v e ey SO T - D
oo m
{if Empioyes of an Officer of the House, complets tom below,) r- g -—
POSIION MUIMDRC. ..o .covramssarssssies morsrssetorsncsnsmsseas simsres Wapplicable, Level ............... 80P it E o
¥ pesttion fransfer, previous position rumbar Lovel - - SO -«, W g}
A

MWMMW&WMNMWMMhWWNMmMM%
]

e 10/152014
ro of Authorizing Official)
Honorable Mark Meadows
(Signature of Bubcommittes Chalrperson (Type or print name of Authorizing Official)
or Ranking Minority Member)
NC11
(Type or print name and title of abave official) (Tile~if Momber, District and State)
o '
Benefitn.
Payroll.,

OQRIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFTS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0006



PAYROLL AUTHORZATION FoRM 118 HOUSE OF REPRESENTATIVES ~1¢ L }/C]6pese vse typourer
Washington, DC 20515 T ————en

To the Chief Administrative Officer of the House of Representatives: | hereby authorize the following payroil action:
Nars (Firet-Middie-Last) Effsctive Date
Kenneth West 10/01/2014
Empioyse Social Security Kumber Type of Action
_ Appaintrmant
Emplwying Office or Commitien/Subcommition Salary Adjustment
M bie Mark Mead Tlﬂet?:ha.nge
1516 Longworth HOB Termination (At cose of business on affective dats)
Washington, DC 20515 Leave without pay (Beginning with effective dats sbove
ind cloge of busi )
~ and ending winess S
(i type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Yitle Change, complete appropriate inforrnation below.)
Position This* Groas Anmuoal Satary*™
Chiet of Staff $168,411.00
BNt ampioyess should be designaled ay Parl-Time Emplovees, Puid Infems, Temparary Employees, o Sharad Employees and wil
automatically receive the respective designasion as their pasition tite.

“'N smpioyea ia & civil sarvice annuitant (Includes U.5. House of Represantatives), the gross annual salary ahown shoutd inclede the annuily recatved by
the smpioyes plus t s2iary received from he employing office.

(If Clork Hive Empioyes, complete appropriate ltem{s} betow.)
Pammanent
Nonpermanent {must specify one of the following
categories) ftDenotes not efigibla for Benefits NOTE: Any erasures, corrections or changas
] Pant-Time Employee on this form must be Initialed by the
[ ]} +Paid Intem authorizing official. : s
] tTemporary Employee - :
[ 1 LWOP Employee

|| Shared Employee T A
Epechy ane Giir empicyWg Sahorty) i -:*
K = -
(¥ Empioyes of an Officer of the House, complete item below.) L Ty
Position Number. ... v cnrescnecnneens 1 2pplicable, Level ..., Step o e

If position transfer, previous position number...............

Al sppolaiments e salary sijustmants for empioyaes under the House Classiication Act must ba approved by the Commiites on Hausa Administretion. '

pate 1011512014

{Signature of Authorizing Officlal)

Honorable Mark Meadows
(Signature of Subcommittee Chaimerson (Type or print name of Authorizing Official)
or Ranking Minority Member)
NC11
(TyDe or print name and title of sbove official)  (Title-If Member, District and State)
[Appropriation Code: Office of Payroll & Benefits use only
{Monthly Annuity .......c..cooerrne 00) Banefits. ...........
BEOf ... Payroll........c.......

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0007




PAYROLL AUTHORIZATION FORM  U.5, HOUSE OF REPRESENTATIVES (Pisase use Typewriter

Washington, DC 20615 or Ballpoint Pen)
To the Chisf Administrative Officer of the Houso of Represontatives: | hereby suthorize the foliowing payroll action:
Empioyse Name (First-Middie-Last} Effectiva Date
Kenneth D. West 01/01/2015
Employon Social Security Number Type of Action
[ Appcintment
Ermpioying OfMice or Committes/Subcommittes Salary Adjustment
Honorable Mark Meadows Tile c_:ha_n 9 .
1518 Longworth HOB ermination (At close of businesa on affective dams)
Washington, DC 20515 Leave without pay (Beginning wih effsctive date abova
and ending close of business 5 )
(i type of acton is an Appointment, Salary Adjustment of Title Change, compiete appropriate infommation beiow.)
Position Title* Gross Annual Satany™
Chief of Staff $157,400.00
snployess should be designated as Part-Time Employaes, Peid intamna, Tamporary Employ®es, or Shared Employees and wil

“Honpaemanant
aulematically recaive the respective designation ax their position tile.
i amiployes |5 a civil service anauttant @nciudes U.5. House of Represantatives), the gross annual salary shown should incluca the annuty recehvad by

tha employas plus the xaiary raceived from the smplaying cifice.
(if Clork Hire Employee, complete appropriate item(s) below.)

| X } Permanent
[__] Nonpenmanent (must specify one of the following N

categories) tDenotes not eligible for Benefits NOTE: Any erasures, cormactions or changes — o —_—

Part-Time Employee on this form must be initialed by the 3 =
{Paid Intem authorizing official. o D ’,.:;
tTemporary Emplo ! .
vee po M
LWOP Employes e -
Shared Employee rmo Y -
R ey bR
P T

(it Employee of an Officer of the House, complets Hem below.)
Position Number... . apphcable Level .. - - S

If position tranﬂer prewous posmon \ NUMDET....... ~.bevat . . Step e,
AN sppointments wng sslsry sdusiments for smpioysss uncler the Heuse Classdication Act must bs apprved by the Comumittes an Houe Adminisiation.

T I~

Date 01/05/2016
(Signature of Authoﬂzlng Ofﬂcial}
Honorable Mark Meadows
(Signatura of Subcommittas Chaiperson (Typs or print name of Authorizing Officlal)
or Ranking Minority Mamber)

NC11
o (Title--if Member, District and State)

{Type or print name and title of above official)

Appropriation Cade: Office of Payroll & Benefits.use only
{Menthly Annuity $....ecveeeenieen . 00) Benefts.............
BEOF .. i Payroll......._.......

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYRCLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0008



GHA

"I‘— -_,!‘
LA

T (Signature of Authorizing Oficial)

Honorable Mark Meadows
(Type or print name of Authorizing Officlal)

(Signature of Subcommittee Chalrperson
or Ranking Minority Member)
NC11

(Title~If Member, District and State)

{Type or print name and title of above official)

Qffice of Pavrell & Benefits uge only

{Monthly Annuity §......................00)
Payraill................

Appropriation Code,

PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES (Please use Typewriter
Waghington, DC 20816 or Balipoint Fen)
To the Chief Administrative Officer of tha House of Representatives: | hereby authorize the following payroll action
Empioyes Name (Pirst-Middle-Last) Effactive Date
Kenneth D. West 02/01/2015
Empioywe Soclal Becurity Numbar Type of Action
I- Appaintment
Employing Office or Committea/Subconunitioe Salary Adjustment
Honcrable Mark Meadows Title Cha,"ge
1516 Longworth HOB ermination (At cose of business on ffective dabs)
Washington, DC 20515 aave without pay (Beginning with effective dets above
and ending dose of business 5 ) ‘
" TEpecHy o '
(If type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Title Change, complete appropriate information below.)
Pasition Title” Gross Annusl Salery™
Chief of Staff $155,060.00
‘Nonpermanent empicyees shoukd be designated os Parl-Time Employees, Paid Intams, Temporary Employases, of Shared Employees and wil
automnatically recaive the rapecive desighation as their position title,
it smployea ls & civil sanvics anmuitant (ncludes U.5. House of Represantativas), the gross annuzl salary shawn should inciude the annulty recaived by
Ihe ampioyes plus the salary received from the smpioying office.
{tf Clerk Hire Employes, complete appropriate Item(s) below.}
Pemanent
Nonpemmanent (must specify oneg of the following
categories) tDenotes not sfigitle for Banefits NOTE: Any erasures, corrections or ahangei«a E__:,’
Pari-Time Employes on this form must be Initialed by the e -
tFaid Intem authorizing official. f_ 2 f‘-g ~:
1Temporary Employee “:_
LWOF Emgloyes Fl‘u o P
Shared Emplayee m :’. -
“ oo 3
hpecity i cer arricng AR ey 0.
1 "
{# Employes of an Officer of the House, complete Item balow.) o
Positian Number... » ST | apphceble Level .. v Step
If position transfer prevaous pusauon number NN ..Level .. o P i
A wpponiments and ssiary adjustmants for amployoes under the Houss Clessification Act must be approved by ihe Commites on Housa Administration.
Data 0"05’2015 ’ !/ \%

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)
15-1671_0009



PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.8. HOUSE OF REPRESENTATIVES (Plaase use Typawrtter

Washington, DC 20515 or Bafipoint Pen)

To the Chief Administrative Officer of the House of Representatives: | hereby authorize the foliowing payrol! action.

Employss Name (First-Middis-Last) Effoctive Date
Kernneth D, Wast 04/01/2015

Employes Social Security Number Type of Action

- Appointment
Employing Office or Committee/Subcommitten Salary Adjustment

Honorabie Mark Meadows Titie Change
NC11 ‘armination (At ciosa of business on effisclive dale)

Leave without pay (Beginaing with afactive doto above

and endting Gloss of business )
(I typs of action is an Appointment, Seiary Adjustment or Title Change, complete appropriate information balow.)
Position Tt Gross Annus) Satany**
Senior Advisor $155,000.00

“Nonpermanent smpioyses should be designated as Part-Time Empioyses, Psid intems, Temporazy Employeas, or Shared Employess acd wil
utomiat|caly cecabye the remnacive designation a6 thair poalion the.

i amployes i8 3 civil ssrvice annuitent (Includes 1).8. House of Representatives), memmwwmuwmmmmwww
the empioyee pius the salary received from the smploying ofios.

(if Clark Hire Employee, complete appropriate ltam(s) below.)

Permanent

Nonpermanent (must specify one of the following

categories) tDenotes not eligible for Banafits NOTE: Any erasures, coimections or changes
|| Part-Time Employee on this form must be Initialed by the

|| tPeid Intern authorizing offciat,

|__] tTemporary Employee

|| LWOP Employee o

[ | Shared Employee e

FEpacity Do SR SIEDIOYIND SUETOIRY) '— i

{#f Employese of an Officer of the House, complets Hem below.)

Position Number. .. TSR | | applk:able Level ..
If position transéer, prawous posiﬁon ‘number. ..Lewal ..

A sppointoents s shiery wiustTnts for sripioyest mmmmmmmwwmmmmmwﬁg@g .

Date 0410872015 ¢ 2/’"‘ v

{Signature of Authorizing Official)

—r -

Honorable Mark Meadows
{Signature of Subcommittee Chairperson (Type or print name of Authortzing Official)
or Ranking Minority Member)
NCU1
(Type or print name and title of above officiaf} {Title—if Member, District and State)
Apprepristion Code: Office of Payroll & Bengfits vse only
(Maonthly Annuity $...........0.oe00.... 00) Benefta.............
i B8 Of i Payroll................

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS {FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0010



.

PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.5. HOUSE OF REPRESENTATIVES
Washington, DC 20818

To the Chief Administrative Officer of tha House of Representatives: | hereby authorize the foliow w&m

Employes Mame (First-Middie. L ast) Effuctive Date MY
Kenneth D. West | 053112015 A \\ \
Empicyes Soclai Security Numbar - pedtacion 7 L\
- Appointment L
Empioying Ofice or Committes/Subcommities Salary Adjustment it
Honorable Mark Meadows Title Change
NC11 erminatian wumdwnimonamdw date)

Leave without pay (Beginning with affective date above

; i
if type of action is an Apzointment, Sal : i

A ugtment or Titie com information below.
Position Titie* ﬂ Gross Anpunal Salory*™ N
Senior Advisor $155,000. oof '

*honpermenent Smployees shiould be designaied 44 Part-Time Employees, mmmﬁ.Twew or Shared Employees and wil

Sutornatically recetve the respective designiion o their powtion 18, =2
1 gmpicyes Is 4 civil service Banuitant (Inchedes U.S. House of Repsaniaives), Ammmmmmm%m@w

the employes plus five salary receivad from the amploying offica.

(1f Clerk Hire Employee, complets sppropriats item(s) bel

rf

ge
NOTE: Any erasures, comrections or changas t;._?,‘
on this form must be initialed by the b
authorizing official,

W

(K Employee of an Officer of the ,comphhlhmbllow}

Position Number.... Y S .. Wapplicable, Level............ Step .......iee.s
if position transfer, pre'vious numbaanual Step ..............

il mppointments and sadary adustments for under the Houss Clasaiioation Act must b approved by B Convnilias on Hase Admiréstrabion

{Signature of Authorizing Officlal)
Henorable Mark Meadows
{Signature of Subcommittes Chalrperson {Type or print name of Authorizing Officlal)
or Renking Minority Member)
NCH1
(Type or print name and title of above official) (Title—if Member, District and State)
[Appropriation Code: Office of Payroll & Benefits use only

{Monthly Annuity $............ccc........00) Benefits.............
BS OF ......oeeeeiirnisienaiirs s e ses ony Payrell...,............

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0011



TERMINATE

PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.5. HOUSE OF REPRESENTATIVES e LR LSS Toppevyrir
or Ballpaint Pen)

Washingten,

To the Chief Administrative Offlcer of the House of Repres lowing payroll action:

Employee Nama (First-Middie-Last} Effective Date

Kenneth D, West 06/30/2015

Employea Soclal Becurity Numhar Type of Action

- Appointment

Employing Office or Committse/Subcommittos Salary Adjustrment
Title Changa

Termination (At ciose of business on effectiva data)

Honorable Mark Meadows

NC11
Leave withaut pay (Baginning with effective date above
and anding close of business
(Spedly dais)
{if type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Title Change, complete appropriate information below.)
Paosltion Thie* Groas Annual Salary**
Senior Advisor $155,000.00

*Naonpermanent amploysas should be designaled as Part-Time Employess, Pald Interns, Temporary Employaes, or Shared Employeas and will
auigtustically recalve the resgaectiva dasignallon as their posgion (e,

“If employee I8 @ civil service shnuitant {ncludes U.S. Houss of Repraseniafves), (he grogs avinual selary shown Bhowid include the annuly received by

Ula=LDES

the emplioyes plus the salary recetved from the amplaying office.

{If Clerk Hire Employes, completa appropriate it
Permanent

Nonpermanant (must apecify one of the following
categories) tDencies not aligible for Benefits NOTE: Any erasufes, corrections or changes
[ ] Part-Time Employee on this form must be initialed by tha

i] tPaid Intemn authorizing official.
tTemporary Employee

|| LWOP Employss

|| Shared Employea

L]

(Spuctfy one other smploying sutharly)

(If Employes of an Officer of the House, complete item below.)

Position NUmbBer.. ..o eeeeeeeeeeeeeer e If applicable, Level
If position transfer, pravious posIoN AUMDET...........ooe i i Level ... o
All appoinkinents and selary acustments fir employees under 1he House Claaaiication Al must be approved by the Commities on House Mmlngg—:i}étlom :'_-_
e
Date 06/21/2016 :
{Signature of Authorizing Official}
Honorable Mark Mesdows
{Signature of Subcommittee Ghalrperson {Type or print name of Authorizing Official)
or Ranking Minority Membar)
NC11
{Type or print name and title of above official) {Title~-if Member, District and State)
Appropriation Coge; Cffice of Payroll & Benefits use only
{Monthly Annuity $...ccooinien e 00) Bengfits............
....................................... JRSTI agof o Payroll....oones

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL 8 BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)

15-1671_0012



TERM!NATE

PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.8. HOUSE OF REPRESENTATIVES e [Pinass useTypeeriter
Washington, DI 20595~ or Ballpaint Fen)

To the Chief Administrative Officer of the House of Represent ShLiareby-evthortze  the falldwing payrall action:

Emnployes Name (First-Middle-L.ast) Effsctive Date
Kanneth D. West 06/30/2015
Employes 3ocial Security Number Type of Action
- Appointment
Employing Office or Commitioe/Subcommittes Salary Adjustimen
Honorable Mark Meadows Title Change
NC11 Termination {At close of business on effective date)
Leave without pay (Beginning with effective dais above
and ending close of business )
isipecily date)
(If type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Title Change, complete appropriate information below. )
Ponition Tite* Grasg Annual Satary™

Senior Advisor $155,000.00

*Nanpermarvent amployees should be designaled 85 Part-Time Empicyses, Paid Interms, Temporary Employees. or Shared Employges and will
automatically receive ihs respactive designation as thewr pasition tile.
“if empicyee is a chil service annuitand (includes LL.S. House of Represenlafves), Ihe gross annugl salary shown should snclude the annuity received by
Parmanent

the smployee plus the salary naceived from tha smpioying office.
Uy DES
Nonpermanent {rust specify one of the following e -'é L. :
categories} tDenotes not elgible for Berefits NOTE: Any erasufas, cofrections or changes
Part-Time Employse on this form must be initialed by the
TPaid intern authorizing official.
YTemporary Employee
LWOP Employee
Shared Employse

{if Clark Hira Employes, complete appropriate |

ok s e empog v

(tf Employee of an Officer of the House, complete item below.} -
Position NUMmBer........_.........ccceeivieeiene e If appllcable Leval ........... Step ...
If position transfer, previous position NUMBEr. ... e Lavel .. ... Stop i, .

Alt appointments and salery adjustmants for amployees undar the Hause Classificallon Act mus! be appraved by the Commitiee on House Administigtion. =~

T TR T LY TP PEPRE TP EP R P SP R T

(Slgnature of Authonzmg Official)

Honorable Mark Meadows

{Signature of Subcommittea Chairperaon (Type ar prmt name of Authorizing Off‘ clal)
or Ranking Minority Member)
NC11
{Type or print name and titia of above official) (Title—-If Member, District and State)
Apprapriation Coda: Qffice of Payroll & Benefilg usa only
(Monthly Annuity $.............. SO 00) Benafits.............
.................................................... A5 OF v e Payrobl. ...

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS {FOR OFFICIAL PFERSONNEL FOLDER)
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T ~TeerS

PAYROLL AUTHORIZATION FORM U5, HOUSE OF REPRESENTATIVES
Washington, DC 20516

-~
To tha Chief Administrative Officer of the House of Represaentatives: | hereby authorize the followl
Employee Name (Flrst-Middis-Last) Effective Dats " \ N
Kenneth D. West 08/15/2015 \ \
Employee Soclal Security Number

mb Typa of Action \.\
- s

Appointment
Emplaying Offica or CotmitteaiSubcommitios Salary Adjustment
h
Honorable Mark Meadows ms? anga
NC11 ermination (At ciose of businesa on effactive date}

Laave withou! pay (Beginning with affective dats above
and ending clona of business

"By dain
(If type of action is an Appointment, Salary Adjusiment or Title Change. complete appropriate information balow.}
Position Tite*

Grogs Anpual 3atary*”

Senior Advisor

$155,000.00

*Nonpermanant empicyees should be dosignated es Pan-Time Employses, Pald Intams, Temporary Empicysaa, or Shaned Employees and wil
automaticaly recaive the reapsciive designatlon as thelr position fita.

**i{ empioyee {8 & civii service annullent {incudes L).S. Houss of Represantalives), the pross annual satary shawn should induda the annuity racelved hy
{ha amployes plus the apiary receivad from e amploying atfice.

(if Clark Hire Employee, complete appropriate itam{a) balow.)

Pemmanant

Nonpemnanent {must specify one of the foliowing

calegories) TDenotes not eligibie for Banelits NOTE: Any erasures, correclions or changes
| Pant-Time Employee on this form must be initialed by the =3 -
[ )} tPaid Intem authgrizing official. S
! 1Temporary Employee '

[ | LWOP Employee
[ | Shared Employes

TEpecity one oibar smphsing authorty) T

{If Employee of an Officer of the House, complete Hem below.) T

Position Number... Ifappllcable LeVel ...ovvercn S18D o
if position transfer, prsvious posithon number ROV Leval . . Step .o,

Al sppointments and sslary mdjustments far employeas under he House Cleasification Act imuat be spproved by the Committes an Houss Adminleration.

Date  06/10/2015

(Signature of Authorizlng Official)

Honorable Mark Meadows

{Signature af Subcommittes Chalrperson (Type or print name of Authorizing Officlal)
or Ranking Minerity Member}

NC11

......

{Type or print name and title of above officlal) (Title--If Membar, District arrd State)

Appropriation Code: Office of Paysolt & Banefits use only
{Monthly Annulty $.....coe v .00) Benefils.............
B8 Of .. Payroll...............

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR CFFICIAL PERSONNEL FOLDER)
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FAYROLL AUTHORIZATION FORM

To the Chief Administrative OFicar of the House of Reprosentatives: | heraby authorizo the followiag

U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES
Washington, DC 20515

a

Employee Name (Firat-Midake-Last) EHective Dala \ \
X \
Kenneth D, West 081152015 \ %‘
Employee Social Ssuwity Number Type of Aclian \\ \ %
k)
- [__|Appointment ' k2
Employing Oifice or Gommittee/Sutcommities ! Salary Adjusiment
. Tie Changa

Honorable Mark Meadows
MNCT

m Termination (Al close of business on effeciive dake}
Laava withaul pay (Baginning with effective dats sbove
and ending closa of businass )

If type of action is an Appoiniment, Salary Adjusiment or Tle Change, complete appronriate mformation balow.}

=

Pogition Title*

Gross Annual Selary**

Senior Advisor

$156.000.00

avicmaticaly recatva the respactive daaignatkon we iheir pasiion it

it amployue 168 civil seivice annuilant (nciudes LS House of Ropraseniaives), he grass annual ssiay shown should kclude Ihe ennyRy recelved by

the ampioyes plus the vaiary recolved bont B amploying oifice
(if Clerk Hire Employee, complete appropriate itemig)
Parmanent

Nenpermanent {must specify one of tha foliowing
catagories) TOenoles not =higibia for Benefits
L} Pat-Tie Employes

_Jj tPaid imtem

-_ tTemporary Employee

[} LWOP Employes

|| Shared Employes

“Bpacily o omar spkTig SeWOy)

(i Employsa of an OMicar of the House, complete itere befow.}

Position Nurber...
If position transfer, pmwous posiuon numbor

‘Norpermanent amptoywas should be dosighated as Parl-Time Employess, Paid Inlams, Temgorary Employeay, or Shaned Employ=es snd will

halow.)

NOTE: Any erasures, corrections or changes
on this form must be initialed by he e
aulhgyizing official, C

T T '

s Happucable Level .,
o P .

..hevel

Al pppalrvirnents and SSUry edjusiment for amployeas undar Ine Housd Classilication Act inuel be apprgwad by tho Cormmithes on House Admindsiralion,

Date 081072015

(Slgnawre of Authorlzing Official)

Honofable Mark Meadnws

ey 4 4R g b #1 gm

EITTYErH)

(Signature of Subcommittae Chalrpevson
or Ranking Mincrity Mambor)

reeren e saramaiept

{Type or print name and tltle of above official}

{Type or print name of Authoﬂzlng Dfﬁcial)

NC11

vean

{Title--If Membar, District and State)

Appropriation Code: Dffice of Pavoll & Benefits use only
{Monthly Annulty §... SR o 4] | Bonefits............
BS O ..o e Payroll,...............

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)
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PAYROLL AUTHORIZATION FORM U.5. HOUSE OF REPRESENTATIVES Typewrier

Washington, BC 20515 ~

To the Chief Administrative Officer of the House of Representatives: | hereby authorize the following pRyroll action

Honorable Mark Meadows
NC11

Employse Name (First-Middie-|ast) Effective Dirte N\
N
Kenneth D. West 08/15/2015 N \\
"
Employes Social Security Number Type of Action » )
- Appointment : f.:\
Employing Office or Committee/Subcommines Salary Adjustment Y
Title Change

Temination (At ciose of buniness on effectve date)

Leave without pay (Beginning with efective date above
and ending close of business

{Sacily gaie)

Position Titie*

(! type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Titia Change, complete appropriate information below }

Gross Annual Salary™

Senior Advisor

$155,000.00

*Nanpemanen! srployess should be designated as Par-Tima Employees, Pasd Intems, Temporary Employees, or Shared Employees and wid

automatically recstvis the respactive designation as their position titla.

“{f ainployea (8 & chl saqvice annultant (includes U5, House of Representalives), the gross annual salary shown should Include tha sanully received by

tha amployes plus the salary recaived from e amploying offics.

(If Clerk Hire Employes, complete appropriate ltem(s) below.)

Pemanent

Nonpermanent (must specify ong of the following
categaries) tDenotes not eligible for Benefits
] Part-Time Employee

]| tPaid intem

] tTemporary Employee

] LWOP Employee

Shared Employee

(Bpacily ore tiber employing uhority)

NOTE: Any erasuras, cormections or changas
on this form must be Initialed by the
authaorizing official.

{if Employee of an Officer of the House, complete item below.)

Pasition Number...
If position transfer, prewous posntmn number

. f appllcable Level ...
- Llewel

Al sppointmants pnd salary aciustmants for empioyees under the House Clsssification Act must be approved by the Commities on Houee Administralion.

Date  06/10/2015

--------------------------------------

{Signature of Subcommittes Chalrperson
or Ranking Minority Member)

{Type or print name and title of above official)

[Slgnature of Authorlzing Official)

Honorable Mark Meadows

......................................................................................

(Type or print name of Authorizing Offi cml)

NC1H1

------------------------------------ LITTRLTRTITY U1

--------------

(Titie—-If Member, District and State)

Appropriation Code: Diffice. of Payroll & Benefits use ooy
(Monthly Annuity $........................ 00y Benefits...........
.................................................... B8 OF oo Payroll................

ORIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFICIAL PERSONNEL FOLDER)
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COr v

U.S. HOUSE OF REPRESENTATIVES

oo/

ase usy Typewriter

r—

PAYROLL AUTHORIZATION FORM

Waghington, DC 20515 or Ballkgint Pen)
To the Chief Adminlstrative Officer of the House of Representatives: | hereby authorize the fol_fc_wir&vroll action
Emplayas Nema (First-Middie-Laat) Effective Data . N\
Kenneth D, West 08/15/2015 \ \
Employee Social Sacurity Number Type of Actlon N
N
Y

Emplaying Office or Commiitae/Subcommitten

___}Appointment
__{Salary Adjusiment

| {Title Change

Honorahle Mark Meadows = L
NC11 Termmal!un {At close of business on effective dats)
i Leave without pay {Beginning with efactive data above
and ending close of buaineas .
" HEpachy dae)
{If type of action is an Appointment, Salary Adjustment or Titla Change, complete appropriate information befow.)
Poaltion Tiie* Gross Annual Salary™
Senior Advisor $155,000.00

‘Nanpermanant srployaess ahould be Jesignaled as Part-Time Employees, Paid intams, Temporary Emplayees, or Shered Employees and will
automaticaly recalve the respactive designation as thalr posilon title.

*If empioyes is & thi service annultant ¢ncludes 1.5, House of Reprasantatives). the gross annual salary shown should Include the annutly recelved by
Ihe employse pius e aakiry receivad from 1ha employing oMice.
{if Clerk Hire Employee, complete appropriate tem{s) helow.}
Permanent
Nenpemmanent (must spacify one of the folfowing
categories) {Danoles not efigible for Benefits
| { Part-Time Employee

NOTE: Any erasures, corrections or chafjige_a o
on this form must be inltialed by the e

S fer Se

|| Shared Empioyes

{Epacily ona b amglaying #haE) -
(If Employee of an Officer of the House, compilets item balow.) P
Position Number.........co oo . It applicable, Level .............. Stgp ... )
If position transfer, previgus POSIIGN NUMBRL,.....oveieres e ven e A8VBE . DlBP

All eppaintmants and safary atilaimenis for employaas uder the House Classification Act miasst be apgroved by the Committes on Houre Admintstration,

Date  08/10/2015

e T L LT T T YL e T PR P T e YT LTt T T T P PP R T

snnaveppngpes s v

{Signature of Authorizing Official}

Honorable Mark Maadows

----------

(Signature of Subcommittee Chairparson
or Ranking Mincrity Member)

NC11

13 b nan pea e

(Title-If Member, District and State)

(Type or print name and title of above official)

Appropriation Code: Ofice of Pavroll & [3enefils use only
(Monthly Annuity §........................00) Benefis.............
B8 OF oot er b Payroll................

CRIGINAL-TO OFFICE OF PAYROLL & BENEFITS (FOR OFFIGIAL PERSONNEL FOLDER)
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P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

This is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined by
Omar Ashmawy. It is December 15, 2015. We are here with Witness A.
We have provided Witness A a copy of 18 U.S.C. 1001 and she has signed
the acknowledgement form understanding the law applies to our
conversation today, and we can begin.

Witness A, where are you currently employed?

I'm currently employed at the National Republican Senatorial Committee.
How long have you been there?

Since February. The day after President's Day. The 15th I believe.

What is your title?

I am the budget coordinator in the finance department.

Have you kept the same title since you started there?

I have, yes.

What are some of your job duties there?

I see every check that comes in to the building, make sure it's FEC
compliant, make sure it gets batched to the right account, so we're using
the money properly. I keep track of any Senators that talk to any donors
and make sure that everybody, check is, you know, given, credited or
whatever. I do a lot of that stuff. Tracking money.

Previously to that job, where did you work?

I was with Congressman Mark Meadows.

Okay. How long were you with Congressman Meadows?

One full year, I believe. I was there from January, 13 months. January
2014 to February, until I started at the NRSC, February 15th.

From the time you started until you left, can you run down the titles you
had there, and your responsibilities?

1 was the staff assistant. I also was intern coordinator. That was all under

the staff assistant title. I was front of house, so I made sure everybody got,
you know, the front office was maintained. Front office was maintained,

Page 1 of 23
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13
14

15
16

17
18

19

20

21
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25
26

27
28
29

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

interns were busy and had things to do, book tours for constituents, I
helped with constituent outreach, things like that.

The entire time you were staff assistant? That was your title?

Yes.

Who were your supervisors?

Directly to Eliza Thurston. I also worked under Martha VanLieshout. I
guess if you move up, one, Phillip Newman was deputy chief of staff, until
he left. Then, Kevin, wow, this was a long time ago, Kevin Klein, before
that. Actually, to clarify that, I was an intern in the office the summer of

2013 as well.

You were in the office, summer of 2013, as an intern. You probably went
back to school?

Yes. I finished my last semester August to December of 2013, then I
started full time in January of that year, of 2013.

Okay. You mentioned Phil Newman, you mentioned Kevin Klein, anyone
else?

Then, ultimately, Kenny West, the boss. The Congressman, Mark
Meadows

Okay. Kenny West was Chief of Staft?

Yes.

During your entire time with the office?

I believe so, yes.

Was anybody else Chief of Staff during that time?
Nobody was, no.

What were some of ... Again, this is your interpretation and sort of what
you saw there. But what were Mr. West's job duties while he was there?

I think the Congressman saw him as kind of a manager. He managed

personnel, both in the DC office and the District offices in North Carolina.
I don't think ... I don't believe he played that much part in policy. I wasn't

Page 2 of 23
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P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

O. Ashmawy:

Witness A:

in tune with that. I was at the bottom rung of things. To my knowledge, it
was a management role.

You said he had personnel management over the DC and the District?
Mm-hmm (affirmative).
Was he based in DC?

I would say, he didn't hold residence in DC, ever. He split his time though.
He was in DC, maybe, a week and a half out of every month, maybe 2
weeks out of every month, but, he held residence in North Carolina.

When he was in DC, would he stay in a hotel?
Yes. That's to my knowledge, yes.

Okay. What was your relationship with Mr. West like? Was it strictly
professional? Were you personal friends outside the office?

I wasn't personal friends with him. He was my boss, that's how I saw him.
Yeah. I mean, I don't even believe ... I'm Facebook friends with a lot of
other former co-workers, but we are not Facebook friends outside of the
office.

Were any other staffers personal friends with Mr. West?
No. Not that I know of.

You left in February of 2015. Are you aware of any title changes Mr. West
might have had, during his employment with Congressman Meadows?

I'm not sure of any title changes. I know there was a time where he was
asked to not come to the DC office. After that, I'm not sure of his title
change. Again, I wasn't in tune with all that, but I do know that he was
asked not to come to the DC office.

We know the nature of some of the drama there. Do remember around
what date or time frame, even just month and year, that was?

By my guess, my best recollection, things started unfolding after the
election, in November 2014. Part of the reason I left was because of things
... I wasn't made to feel uncomfortable, but I didn't want to be in the office
anymore. [ wasn't moving forward, I wasn’t moving upwards, so I moved
onwards. I would say, I want to say it was December, January, December
2014, January 2015. T honestly, that's my best guess.

Page 3 of 23
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P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

What do you mean by unfolding?

There was a time where there were other women in the office that were
made to feel uncomfortable by Mr. West, and they had approached both ...
I guess they approached Phil, Mr. Newman, and he approached the
Congressman, and said “this is what's happening, they feel
uncomfortable.” The Congressman sat us all down, I can't remember, I
believe it was January, and he said, "I'll take care of it." At that point, |
believe, that was when Mr. West was asked to not come to the DC office. 1
don't believe there was any title change at that time.

Representative Meadows, you said, "Sat us down in January."

Oh. Yeah. Us, as in, it was Phil, because he was the one that had
approached the Congressman, and then all of the women in the office. At
that time it was me, Martha VanLieshout, Ansley Rhyne, Alyssa Farah,
Eliza Thurston.

I want to get it straight. Phil was the first one to hear about this?

Yes. There was, to my knowledge. Kevin may have known about this
before, I can't speak to that, I was an intern at that time. Kevin left in the
first few months that I was a full time employee. I believe Phil was the
first to be made aware of this, yeah.

That would have happened sometime after the November 2014 election?
I believe so, yeah.

Okay. Women in the office, Martha, Ansley, Alyssa, Eliza, would have
been the ones to bring that to Phil's attention?

I can say that I wasn't made to feel uncomfortable, and to my knowledge, 1
am personal friends with Martha outside of the office, she's never been
made to feel uncomfortable there. I think there have been instances ...
She's still in the office, so after I left, I think she just felt that it was
creepy, but she never felt she was made uncomfortable. I believe that
Alyssa and Ansley were made to feel uncomfortable. I'm not sure Eliza
was, but she may have been. I know that Alyssa and Ansley did feel, they
were made to feel uncomfortable.

How do you know that?
They had expressed that to me, at some point, and I kind of seen ...
Nothing physical had happened, but there were things that were said that

were just kind of off color, nothing that I can remember off the top of my
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P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

head, that made them feel uncomfortable. That didn't seem workplace
appropriate.

These are Mr. West's comments?

Yes.

Okay. When Representative Meadows sat you down, this would have been
January 2015, and he said he’ll “take care of it," could you elaborate on
that?

I wish I could. He said that he didn't want anybody to feel uncomfortable
in his office. That we're like family to him and he wanted everybody to be
in a safe environment and that ... I don't believe he said exactly what he
was going to do, but he said he wanted to make sure that everybody felt

safe and he would take care of it. He didn't say exactly what he would do.

You said that you know, at some point, Mr. West was told not to come to
the DC office, correct?

That's correct.
When did you know about that?

I would say about 2, 3 weeks after that conversation with the
Congressman.

You were still employed in the office when Mr. West was told not to come
to DC.

I believe so. Yeah. I may have already given my 2 weeks notice. I can't
remember exactly. I want to say I was definitely still employed. It was on
my out.

I'm going to show you some of the documents that you submitted to us. I
apologize, these are pretty fresh, you just gave them to us the other day.
They're not bates stamped with an identifying mark.

Yeah.

I'll just try my best to identify what we're talking about.

Okay.

This is a Google Hangout, right?
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Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

Yes that is.

With Martha VanLieshout?

Yes.

If I could direct you to the second page -
Sure.

Below your name, and this would have been a message sent to Martha,
correct?

Mm-hmm (affirmative).

This is sort of like an instant messaging service?

Yeah. Mm-hmm (affirmative).

Would you have been in the office together when you were sending these?
Yes. At this point, we were in a new office, I want to say. The front office
was in a separate part. It was the same office, just different parts of the
office.

Okay. Below, January 28, 2014, your comment there, you say, "Kenny,
walking around in his trench coat, is freaking me out." Do you remember

what was going on at that time?

Honestly, I couldn't tell you. I think this was after I had been made aware
of other things that were happening in the office.

Okay.
If T could guess, it was probably he was just walking around, for no
reason, in his trench coat. Honestly, any male walking around in a trench

coat probably makes me uncomfortable. I don't know why.

As of January 28th, the end of January, he still would have been in the
office?

Yeah. I think so.
Okay.
I think it was probably right around then that ...
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P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

If I could have you flip 2 more pages ...

Mm-hmm (affirmative).

This is February 4th.

I guess I had no ... My time frame must be off then, but I apologize.

Okay. No, no problem. February 4th, you write, "Kenny is standing over
my shoulder as I did the signatures. Was my punishment for me sassing
you?" Martha responds. You write "still uncomfortable." She writes,
"Always." At this point in early February, he still would've been in the
D.C. office.

Yeah.

Do you recall this specific conversation?

I do.

What was happening in the office?

Yeah. We had an auto signature machine for when we did whatever it was
for the Congressmen, and that was one of my tasks that I did. We'd sign
constituent letters. I believe he was still in the office, and I know that in
our old office we had the auto signature machine in Kenny's office. It may
have been true that it had moved.

Okay.

Oh, wait, this is 2014. Okay. I understand where we are. I do remember
that. Yep. Mm-hmm (affirmative).

Yeah, I want to be clear here.
This is 2014.
This is 2014.

Sorry, no, no, I apologize. Yep. Okay. Yep. That was in his ... We were in
the old office. This is chronologically. I apologize. This is my fault.

I'll go back to the sort of trench coat discussion, when you said at this
point you had been made aware of-

That's not true.
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That would've been-

That was later on in the year, in 2014. I apologize.

No problem. No problem. At this point in 2014, you're making some of
these statements to your co-worker about being uncomfortable and
freaking you out. Are you feeling, at this point, uncomfortable? Do you
feel that Mr. West is acting inappropriately in the office in 20147

Yeah, I do remember that it was not comfortable. He never said anything
directly to me, but there were instances like these two instances where I
was, I guess, made to feel uncomfortable. Honestly, for me, I've been
through other things, so my uncomfortable level has kind of changed.
Right.

But I do remember this now that it's in front of me, even though I already
printed these out and gave them to you. Yeah.

Did you report that to anybody?

I believe I talked to my parents about it. That was it.

In early 2014, again, this is probably when you just started, right?
Yep. Mm-hmm (affirmative).

Is anybody else talking to you? Alyssa, Eliza, Martha, about them feeling
uncomfortable?

I believe at that time it was just Martha had talked to me about how some
of the other girls were made to feel uncomfortable. Martha was probably
my closest friend in the office, so that was obviously who I spoke to most
about this.

If you turn to the next page. This is, again, February 2014. You write,
"Kenny talking about how these girls will fall in love with Patrick."

That goes into a different conversation immediately. I understand that
now.

Is Kenny talking about things like that in the office frequently?
There were various times where he would talk about various people's love

lives in the office unprompted. That wasn't the only incidence, but I don't
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know who these girls were in this instance. Yeah, that wasn't the only time
that that happened.

If I could have you flip almost all the way to the end of the last two pages.
There's no date stamp on this.

I could find them if you need them.

That's probably okay. I assume it's still in 2014. The last date stamp, if you
go back two more pages before, is June 2014,

Mm-hmm (affirmative).
The last two pages-
Yeah.

You write, "Upside, Kenny won't be there creepily watching people and
not listening."

Yep.
Do you know what that was in reference do?

Yeah, I guess in staff meetings, he would kind of sit in the meetings and
you could kind of see that he didn't very much participate in those
meetings. He was more-so there to watch and I never felt watched, but at
this point, I think Alyssa ... I'm not sure, I believe Alyssa had started not
very long before this, and Ansley as well, and had felt in those meetings
that they were being watched in those meetings.

Okay.
I think that's what I was alluding to there.

The next page, the time stamp above is June 17th, 2014. You write,
"Scolded by Kenny, which I figured would happen, but I'm okay." Do you
know what ...

Yeah. That was, I don't know, a tour fell through, the constituents were
mad so the congressman was mad and he asked Kenny to sit me down and
talk about it, and I felt very bad that it had happened. There was nothing I
could really do about it. That was work related. That was one of the few
times, I think, that ... I think that was the only time I was ever, per se,
scolded for a work related thing. I don't think there was much else.

Page 9 of 23

15-1671_0027



10

11
12

13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25

26
27

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Was that handled in a professional matter?

Yeah. To my recollection, yeah. He just wanted to clarify what had
happened. Make sure it didn't happen again. There was no ... In that
situation, I remember clearly that I wasn't made to feel any discomfort.
Okay.

I would just add that I had messed up.

This is another group of emails that you provided to us.

Yep. Mm-hmm (affirmative).

This is pretty much all July 25th, 2014.

Yep.

It's from your Gmail account, and the subject is "Surprise" but it's about a
Boehner event.

Uh-huh.

Do you want to go ahead and review it a little bit?

I don't remember this one.

Can you tell me the circumstances surrounding this?

This was an event that the then Speaker was going to have for the
congressmen, and that we were all invited to. We weren't pressured in any
way to go. We were allowed to if we wanted to type of thing.

Is this why it's all in your personal-

That's why it was on my personal account.

If I could direct you to the second page?

Mm-hmm (affirmative).

The request, or the ask comes in from Philip Newman, and then there's
some responses about whether or not people will be in, and then pretty

much down at the bottom Ansley Rhyne writes, "KW will be there so
thanks, but no thanks."
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Mm-hmm (affirmative).

Is KW Kenny West?

Yes, that is Kenny West. Yep.

I realize you didn't offer this email, but do you recall her saying that?

I do. I remember this. Yeah, when I was pulling these emails out, I
remember this conversation.

Did Ansley ever provide any other context to why she might've said that?
I think it had to do from what I remember, I never really asked her out
loud, to the "in there like swimwear" comment, and Phil said, "Please

don't wear swimwear." I think that was in relation to that.

At this time in July, were you hearing from women in the office that they
were made to feel uncomfortable by-

Yeah, I think that was around the time we had all started to talk about it.
Again, had Representative Meadows been made aware?

No.

At this point?

No.

What about Mr. Newman?

I believe that he ... Based on this, I think he knew peripherally. I'm not
sure. I never spoke to him about it, so I can't speak to that. The first time I
remember there being a big conversation about it was later on in the year.
Are you friends with Ansley?

Not outside the office, no.

Okay.

I haven't seen her since we both left.

Okay. Do you know where she works?
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I believe she is with a different congressman now. I'm not sure, if I'm
being honest.

We'll move on to some more emails. Not too many more to go through.
Thank you.

This is emails-

Yep.

-again from your Gmail account. September 3rd and 4th. It's an exchange
between you and William Howes.

Mm-hmm (affirmative).
Who is William Howes?
That was my grandfather.
Grandfather.

Mm-hmm (affirmative).

Okay. He writes on the 3rd, "FYI, Mark and Kenny in the news," and then
you respond, "My co-worker sent me a short blurb about this."

"Seems like a never-ending story."

Right. Do you recall this conversation with your grandfather?

I do. I do, yeah. It was only a couple months ago. At this point, I had left.
This was three months ago. Two months ago. He had been aware of my
employment at Congressman Meadows' office, and he always kind of
looked out for me. He's from North Carolina.

This is your grandfather?

My grandfather, yeah.

Okay.

That was ... I think that's what this was about, and he wanted to talk about
it.

Does he know Representative Matthews?
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He does know Representative Meadows, yeah.
I'm sorry, Meadows. I'm sorry. He knows him on a personal level?

I wouldn't say personal. They haven't spoken to my knowledge since the
last election. I believe it was more on a political level, but I never really
had in-depth ... We talked about what happened in the office, but I wasn't
really sure of my grandfather's relationship with the Congressman.

Does your grandfather know Kenny West?
Yes.

He does?

Yes.

Does he know him on a personal level?
Again, just political.

When you say political, can you-

My grandfather is always ... Not always. My entire family is a bunch of
political ... They like to do things. Not do things. I don't what that means; I
don’t know why I said that. He likes to be involved. He likes to support
local politicians. I believe before it was Congressman Meadows it was the
person before him in the district. Again, I'm not sure at what level. I know
that they spoke and my grandfather went to events but other than that, not
entirely sure.

Let's see. "My co-worker sent me a blurb this morning." You write that.
What co-worker would've sent that?

That was somebody at the NRSC, so honestly I can't remember who that
would've been. My work Gmail gets ... Not my work Gmail, my work
email gets cycled through every month, so I lose what happens. I think it
was my co-worker, Alex Clark. She also was staff assistant on the Hill for
Senator Sessions, before we both started at the NRSC at the beginning of
this year. She knew that I worked for Congressman Meadows, so she sent
it to me.

Then, your grandfather writes, "I would like to talk to you and get your

full take on the Meadows-West saga." You reference that you had talked
to your grandfather about what happened-
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Yeah.

-Did this conversation sort of precipitate because your grandfather had
asked you to talk about it?

We had talked about it. I don't know if we spoke specifically at that time,
but I did speak to my grandfather around the time I was leaving, probably
again around November, December, January of 2014 into 2015 about what
was going on. He knew what was happening.

Did he say he had talked to Representative Meadows or Mr. West about
what was happening?

Not to my recollection. He may have said he did? I can't remember. I think
he may have said so, but that is something I can't corroborate.

I'm going to ... This one. This is another Google hang out conversation
with Martha VanLieshout. This is pretty much the same time frame. It's
between September 3rd, 2015 and September 11th.

Yeah.

Well I see 2014 in the back, so disregard that. We'll just focus on the first
page.

Yeah. Sorry.

Wel'll focus on the first page of September 3rd, 2015. You write here,
"What is this Kenny thing going on?"

I think I was referring to the article that my grandfather had sent me.

Okay. Prior to ... Did your grandfather send you the article, or did your co-
worker send you the article?

I'd seen it by my co-worker prior to that, but it was in regards to that
article on The Blurb that my co-worker had sent me.

When you read the article ... We'll rewind a little bit. When you read the
article, what's your reaction to it?

Honestly I don't really remember having much of a reaction. I think it was
... I think T was kind of disappointed to see that. To see that there was a
fall ... T just remember thinking, "That was so silly, why would that have
happened?" I don't remember ... I remember just thinking, "Why would
that have happened?"
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Just to possibly refresh your memory on it. These articles that sort of came
out at that time, discussed a little bit about some of what you're talking
about with regards to potential allegations of misconduct or sexual
harassment potentially going on in the office. There was also some
discussion in those articles about Mr. West receiving payment, you know
salary, from The House of Representatives during the summer of 2015
when there were some questions raised about whether or not-

I had forgotten about that.

-he was in the office. That part of the story, did you have a reaction to that
part?

Yeah I did. I remember thinking ... Well I mean, if I'm being honest, the
entire time I remember knowing that Mr. West was paid the maximum
amount a Chief of Staff could be paid. I remember thinking, "I thought
that was ridiculous."

This is during your time working for-
Yes and that-
Why did you think that was ridiculous?

Compared to the Deputy Chief and the Legislative Director it seemed as if
he didn't do as much work, but that was again from my point of view. 1
remember think ... Now that you refreshed my memory, I do remembering
thinking that it was ridiculous. That he was continued ... He still got paid
after he was asked to leave DC, and after he was asked not to be the Chief
of Staff. I know there were a lot of other people in the office that worked
very hard, and so I think for me I was kind of disappointed to see that the
funds that were allocated for the office were allocated to him.

You knew that he was asked to not be Chief of Staff anymore?

At ... I think at some point Martha had told me over the phone, or in
person. I don't remember ... Yeah at some point I learned that.

At some point after your employment there, you knew that he was ... Well
during your employment you knew that he was not supposed to be in the
DC office anymore?

Correct.

Then after your employment you had learned from Martha, that he was
asked not to be the Chief of Staff anymore?
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Yes at some point, yep.

What about just him being in the office at all? Was he still employed by
the office to your knowledge?

I didn't know. I knew that after he was asked to leave DC, that he was
working in the district office, and to my knowledge I think some of the
women in the district office were made to feel uncomfortable as well, so
I'm not sure.

Where did you hear that?

I had heard that from again Martha, I believe. Let me think. I believe I had
heard that from Ansley or Martha. Maybe it was Ansley it was.

Did they ever talk about the fact that women in the district office might be
uncomfortable? Did they ever talk about whether Kenny West was coming
to work, or what work he was doing? Was there any complaints about
that?

Yeah I remember Ansley was always very disappointed ... Not
disappointed, but frustrated and put off by the fact that it seemed as if that
Kenny wasn't doing anything-

This was-
-compared to other Chiefs of Staff.
You were talking to Ansley about this in 20157

In 2014, so it would have been around I would say ... I believe she started
working in the office in March of 2014, and then we would have started
talking about this later on in the year, at the end of the summer.

Did you guys ever talk about sort of how it was a little strange that Kenny
West would ever be Chief of Staff in the first place?

Yes that was discussed. Yeah. I think there was ... He always made it very
clear that he had run against Congressman Meadows, and he loved to tell
the story of how he ran against the congressman and that he didn't win, but
he got to be Chief of Staff. It was always very weird. That's not
necessarily somebody I would want to be ... If it were me, I mean [
wouldn't want him to be my Chief of Staff. We all thought it was an
interesting choice. I know that I ... Yeah there were definitely
conversations about-
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1 O. Ashmawy: Was there any gossip about it, or how that arrangement came to be?

2 Witness A: Other then what we heard from Mr. West, I think a lot of us speculated
3 that there must be something that ties them together. Especially ... I mean I
4 remember thinking, I don't know if I ever spoke to anybody about this, but
5 I remember thinking after these articles came out, "There must have been
6 something for him to-"
7  O. Ashmawy: Did anyone ever speculate what that something might be?
8  Witness A: No. I couldn't even guess. I wish I had known. It would’ve been helpful.
9 P.Solis: Again I want to focus on the spring or summer of 2015, when you're out
10 of the office.
11 Witness A: Okay.
12 P. Solis: Who were you talking to about what's happening in Representative
13 Meadows' office? In any capacity. Is it just Martha or anyone else?
14 Witness A: Martha. I believe I spoke with my co-worker Alex Clark about it, because
15 it was in the news and she had seen it.
16  P. Solis: I want to focus on not just the Mr. West situation, but any former co-
17 worker who's still with Representative Meadows, or maybe someone who
18 left Representative Meadows' office but you used to work with. Patrick
19 Fleming or Martha.
20  Witness A: I guess Patrick at that point was still at the office. I think we had ... Yeah
21 he's friends with Martha, so I'd see him every once and awhile. At that
22 point I think he recently left the office, so he was still there. I didn't talk to
23 him a whole lot about it, but there were a couple of g-chats exchanged I
24 think. Whenever ... Not every time I saw him with Martha, but sometimes
25 it would be like, "Oh this Kenny thing. Did you hear about it?" I didn't
26 really keep in touch with many other people outside of Martha and Patrick
27 in the office. I mean yeah. I know from Martha where everybody ... What
28 has happened. What's the office been like.
29 P.Solis: What would Patrick say about what was happening?
30 Witness A: I think he just didn't like that these things were happening, and he didn't
31 really ... I think a lot of people were kind of worried about saying
32 something, at the risk of their job. I think to my knowledge initially when
33 Phil had told the Congressman, and this is hearsay. I don't know, but Phil
34 when he had first approach the Congressman about it, it was very tense; it
35 was not an easy conversation to have. I think the Congressman didn't want
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to believe it, so I think a lot of people were confused and it was hard for
them to figure out how to handle it. I know for me, I also felt the same
way.

Are Mr. West and the Congressman friends? Did you get that impression?

It seemed that way, I guess. I mean for the life of me I couldn't ... That had
to be the reason why ... There had to ...  mean I guess there should have
been some friendship there. There wasn't very much of a working
relationship. He was the Chief of Staff, but it didn't seem as if it was to be
the Chief of Staff. I don't know.

Did you ever see them interact in a friendly manner?

Yeah I mean they were ... Yeah. They were just ... It was never anything
out of the ordinary for-

Did they seem like buddies? Did they seem like colleagues? How would
you describe their interaction?

I guess it seemed like buddies to me? I didn't see them interact all that
often. I wasn't ... There was only so many times that they'd be in the office
at the same time.

Understandable. Did you ever hear any stories about them hanging out
together outside of work?

No. They went to ... I mean outside of work they were ... I shouldn't say
no. Outside of work sometimes they went to events with their wives
together, that were work related and like parades in the district for
holidays, but I don't remember anything per like hanging out outside of the
office, other than that.

When you said that Kenny would tell stories about how he ran against
Representative Meadows, what kind of stories would he tell?

I guess he talked about you know the debate, and how Mr. West thought
he was a great debater and all that stuff. Talked about how the
Congressman approached him after the election was called and asked him
to be his Chief of Staff, but I mean there was never any in depth story. It
was just kind of like this underlying thing that would always come up.

He approached him before or after the election?

Page 18 of 23

15-1671_0036



—

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20

21
22

23
24
25

26

27
28
29
30

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

P. Solis:

Witness A:

After the primary election I believe it was? I don't think there was no
general opponent, so I believe it was just after the primary. I'm not quite
sure. I don't remember.

Previously I had asked you in 2015, after you had left, who you kept in
contact with. You said Martha because she's a friend, Patrick a few times-

I saw Eliza once recently.

Once recently?

Yeah.

How long ago was that?

This past week.

Okay.

Martha had texted me after work. My office is right across the street from
the 201 Bar on Massachusetts Ave. The North Carolina Society, or
something of that nature was having a Christmas happy hour. She was
like, "Stop by. We'd love to see you", so Martha and I guess Alyssa was
there too. I only saw her for about a split second. Yeah and that was it.
You saw last week, what day was it?

Thursday.

Thursday you saw Alyssa, Eliza, and Martha all at 2017

Yes.

Okay. When you saw Alyssa for a split second, what did you guys talk
about?

"Hi how are you? How are things going?" Nothing really. I think she went
on to talk to somebody else. I was there in total for half an hour, my
boyfriend was coming to meet me.

Eliza, what did you guys talk about?

We talked about she had gone on a trip recently. We talked about my new
job. We talked about me maybe moving up at my new job, her still being
at Congressman Meadows' office. You know stuff like that. Nothing out of

the ordinary. Martha was standing with us, and I think ... I don't remember
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what was said, but I think it was maybe, "Aren't you glad that" ... I don't
remember who said it, it was just kind of in passing but, "Aren't you glad
Kenny's out of the office?" It was like, "Something is different now." It
wasn't a conversation. It was like somebody had made a comment, and
then there was no conversation really after that. I don't think anybody
made a comment after.

Was our office, or the fact that I had contacted you, or I had contacted
anybody else whatsoever discussed at all in that conversation?

No. No.

Alyssa, Eliza, and Martha did not bring up that I had contacted them?

No.

Obviously one of the things that's in the public, is that maybe Kenny West
received money. You know a severance package or something like that
before he left. What had you guys ... Has that come up in conversation
amongst the former staff?

Excuse me. [ think ...  mean I don't ... Other than what we saw in the
news, I never really got into the weeds about it. Honestly, if I'm being
honest, when I left that office, I really just wanted to leave as much of it
behind me as I could. I do ... I can say that at some point I did speak to ... |
mean did g-chat about the article. I don't know if there was much more

than that. Other then maybe another-

Well I have one last one to show you. This is with Patrick Fleming, and
this is only a few days ago I think. No I'm sorry this is-

Last year.

Sorry this is last year. Again this is September 11th, 2014.

Yeah.

This is a conversation that I had with Patrick, and you wrote, "I just can't
t)heellieizg that he is Chief of Staff after all that." Do you remember what all

20157 Yeah I think that was-

This 1s 2014.
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2014. This is as I'm preparing to leave the office, after things have ... I
think ... I guess ... I mean I guess this helps me get my timing straight. [
guess at that point Phil had approached the congressman, and the
Congressman had said that he would make sure everything was okay. |
think, I can't speak to how long after that conversation this was, but I
remember that there were several weeks that went by before we were
made aware of any change.

That change would have been his sort of non-appearance in DC?

I think that may ... I can't remember the specific circumstance of this
conversation. It could have been after that. It could have been me saying
you know, "I can't believe that he" ... At that point I remember that he was

still Chief of Staff, so it could have been after that.

Patrick goes on to say that, "We deserve and explanation now." An
explanation for what?

I think it was an explanation for why he was still the Chief of Staff after
what the Congressman had heard.

Do you know if anybody got an explanation?

Not that I know of. No.

Do you still keep in contact with Representative Meadows since you left?
No.

Haven't spoken to him at all?

Nope. Maybe. No. I thought I'd got a Christmas card, but I didn't. I got a
Christmas card when I was still in the office, but after I left no.

What about Pamela Ward and Wayne King? Do you know who they are?
They were in the district office. Pam, I'm not sure what her exact role was.
Yeah they were both, and Wayne King, they were both in the district
office. I think because they both requested to be on LinkedIn with me, but
that was maybe the extent. I mean I would talk to them when I was in the
office, but it was always professional.

Okay. Jennifer Elliot?

She was our accounting person I believe?
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In DC?

In DC yeah. For the office. I believe she worked with several offices on
the House side. I'm not-

Okay so she wasn't physically located in the Representative Meadows’
office?

No she did the books, so she would stop by every once and awhile. Excuse
me. She did my on boarding and all that stuft. I saw her maybe once a

month, once every other week.

Have you been contacted at all about ... Have you been contacted at all
about our review, or the fact that we'd be talking to you?

Nope.

Anybody who says they're a lawyer for Representative Meadows?

No.

I think that's about it. You know just generally, even in the past month or
so, if you've heard anything about what's going on, from anybody, can you
recall any conversations?

In the past month? No. I would've passed it along, but no I haven't.

Okay. I think that's pretty much all we have. Just checking real quick here.
Yeah.

Oh I wanted to ask you, Phil Newman?

Yeah.

Do you know where he works?

I do, because we are both ... We both work for Senator Gardner and down
the office he works with senator ... I haven't seen Phil since, but I know
that he's with Cory Gardner's office.

Okay.

That was by word of mouth.

Do you know what position he holds with-
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I think Martha told me that he was a Legislative Assistant, doing

transportation work.

He was still with the office when you had left?

Yes. I gave him my two weeks’ notice, and he ... I believe left not to long

after I left. I can't remember though.

Do you know who would have been, or any of the people who you stayed
in touch with, who would have still been working with Representative

Meadows' office in the summer of 2015?

Not sure when Ansley left. I believe she left in the summer. Martha's still
there. Alyssa is still there. Eliza is still there. Who does that leave?
Patrick, I believe was there this summer? I think he left in the fall? End of

the summer? I'm not sure, but-

Pamela and Wayne do you know?

I have no idea.

Okay. Alright, I think that's all we have.

Thank you.

Thank you very much.

Thank you. We appreciate it.
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This is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics, I'm joined by
Annie Cho and Helen Eisner. We are here for an interview of Witness B.
It is January 7, 2016. We have provided Witness B a copy of 18 U.S.C.
1001 and she signed our acknowledgement form. We can begin the
interview. Witness B, where are you currently employed?

Is that committee in the House of Representatives? Is it in the Senate?
What's the setup?

It's both, and the jurisdiction of the chairmanship transfers every congress,
so currently it's housed within the Senate under

Are you paid as a Senate employee, or a House employee?
Senate.
Would that change in the next congress, or ...

Potentially, I'm still not quite sure. If I'm working under the new chairman
who would be“ I believe I could be House, but I'm

honestly not sure how that ... The budget items work out that way.

Okay. How long have you been there?

Since September of 2015.

What's your job title?

Professional policy staff.

Did you maintain the same job title the whole time you've been there?
Yes.

Then previously, well let me ask you first, what's your job responsibilities
currently?

It was currently [indecipherable], so it's somewhat in flux, but I handle
health care for the committee, as well as oversight. Then for the Senator’s
personal office, I handle budget issues, social security, SSTI, and non-
health care portions of the senate finance committee.

Page 1 of 29

15-1671_0043



N —

(9%

11
12

13

14
15
16
17
18
19
20
21

22

23

24
25

26
27
28
29
30
31
32

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

You said “the Senator”, is there a senator you're currently working for
then?

Dan Coats, he's also the chairman of the JEC, so a little bit of a dual role.
He's retiring so there's not a lot of point to bring in new staff.

Previously, before September of last year, where were you employed?
I was with Representative Mark Meadows.

Okay. When did you start in his office?

I don't recall the exact date, but it was sometime in February of 2014.

February 2014, okay. What was your job title in Representative Meadows'
office?

I started out as a legislative assistant, and by the time I left I was
legislative director.

What were the dates that you switched from an LA to a LD?

I honestly don't remember the exact dates, and then there was a brief
period of time where the Congressman had me as a counselor, which was
just ... I saw it as kind of an elevated senior LA kind of position because I
actually don't have a J.D., but I don't remember the exact dates. I do know
that when Phillip Newman left, sometime I think April, March or April of
2015, that was around the time that I moved to the LD position, but there
wasn't a very smooth transition, that's why I'm kind of not positive on the
dates.

Okay, but when you left, you had had that LD position?
Yes.

Okay. Who were your supervisors in the office, I guess throughout the
time you were employed?

From the district side, he started out as the district director, Wayne King,
and he eventually became the deputy chief of staff. I didn't work with him
a whole lot, but he technically was a superior. It started out with Joe
Murray, he was the deputy chief, and Phillip Newman was the legislative
director. Then after Joe left in, I believe it was June of 2014, Phillip
became the LD/Deputy Chief and from that time out, he was my direct
supervisor. Then Kenny West was the chief of staff from the time I started
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until, kind of ghost figure I guess, but then in July of 2015, that's when the
newest chief, Paul Fitzpatrick, came on board.

Okay, let's see if we can unpack that a little bit. So, basically in terms of
direct reports or supervisors that you recognized throughout your time, it
was Wayne, Joe, Phillip, and Kenny?

I wouldn't say Wayne was a direct supervisor. He was technically chain of
command wise, but he was pretty ... He was fairly well separated from the
D.C. office, and he really didn't get involved with D.C. matters as much,
so most of the interaction with Wayne was primarily with Phil and Joe. 1
didn't work with him quite as much until the very end, I talked with him a
little bit more, but I would say the people I went to the most were D.C.
folks, and Wayne was only on the district side.

When did ... Do you know if Joe was still at the office, or when did he
leave the office?

He left in I believe it was June, 2014,
20147

Yes, and he went to Senator Johnson's office, and he has since left to work
with a non-profit that I can't remember the name of.

What was Joe's title?
Deputy Chief.
Then Phil was — his title?

He started as just legislative director, and then when Joe left, he was
legislative director/deputy chief, kind of from two hats.

Kenny West then was the chief of staff, the singular chief of staff
throughout that time period?

Except when Paul came in and took... 2015, yes.
Who filed the paperwork in the office, or did payroll?

I believe we primarily outsourced it. Jennifer did a lot of it, it was kind of

Jennifer Elliot?
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Yes, she was a shared employee, but Kenny was primarily responsible for
setting the payroll, and determining salaries.

Do you know if Congressman Meadows had a role in that process of
helping to determine salaries, or hiring and firing, that type of thing? Do
you know what his role was?

I don't think it was a very set in stone role. I know that he was involved,
like he interviewed people who were coming in to make sure he was okay
with them. He personally reached out to me at one point telling me that he
and Kenny both discussed raise options for myself, so those kinds of
things gave me an indication he was certainly involved, but I don't know
the formalities or anything except I don't think there was a formal policy.

How did you know that Mr. West then was involved in determining
salaries?

Because he told me. I guess this is what I'm doing when I first negotiated
salary, it was directly with him. Then I remember when I moved to that
counsel role, I guess in March of this past year, Mark directly emailed me
saying that he and Kenny discussed my salary and they would like to put
me at this amount.

Okay.

That told me Mark and Kenny were both involved as well.

That was March, 20157

Yes.

All right. Okay, I wanted to sort of ask about Mr. West. Was he chief of
staff the whole time you were employed there?

Except, again, until Paul came on board.
You said in July, 20157

Yes, that's when Paul came on board. Kenny wasn't always in the office
the whole time, but as far as I was aware, he was still listed as chief.

When you say the whole time, do you mean the whole time that you were
in the office?

Mm-hmm (affirmative).
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Was he chief of staff to both the district, and the D.C. office?
Yes.

Okay, so Mr. King would have had to report to him?

Yes.

Okay. What was your relationship like with Mr. West, strictly
professional, were you friends outside the office?

We were not friends outside the office. It was definitely only for work
purposes. I don't think that, I mean, I never had direct professional
problems. Like, he was always very praiseworthy honestly of my work,

but I was respectful to him because he was my boss, but I didn't exactly
like him.

Okay. I asked you if he was the chief of staff the whole time while you
were there, did his, do you know if his titles, his work title changed at all?

I read, honestly, I read articles about it, but I didn't know about any title
changes.

Okay, so for example in April, 2015, him taking on a "senior advisor
role?"

I had no idea about that. I had no idea he was still on payroll at that point.
Okay, why didn't you have any idea of that?

Because Mark told us that ... I mean, we had a hunch something was up
because his email still existed, he hadn't turned in any of his Blackberry's
or anything like that, so that was odd, but he wasn't allowed to talk to
anybody. He wasn't allowed to come into the offices.

Okay. Well, let's ... We'll get into that.

Okay.

You were about to say Mark told you, what did Mark tell you?

I mean Mark told us, I guess, November of 2014 that Kenny wouldn't be
in the office anymore. He told me, actually I had another opportunity on
the table, someone offered me their LD position. Honestly it was not a

good fit, but Mark said that he would move me to LD position soon, we
just needed to work out a few things, and that he wanted Kenny to be
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gone, or to not be a problem anymore. I don't remember the exact
wording, he didn't say firing, I know that much. It lead me to believe that
Kenny would no longer be on payroll. That was just my interpretation, and
I honestly was kind of surprised that someone would stay on payroll after
the concerns that were raised.

Okay, so we'll get into that. You mentioned Representative Meadows
mentioning he wouldn't be a problem anymore, what was the problem?

He was sexually harassing, and what - I'm not, obviously not a legal
scholar, but he was definitely making every woman in the office feel very
uncomfortable. We presented those concerns to Mark late October, 2014, 1
don't recall the exact date though.

What was Representative Meadows' response to that?

He seemed very surprised by it. He said that he was appreciative of us
bringing it up, and that he would address it, and that we shouldn't be
concerned about it at all. Then there was kind of dead silence for a while,
and we just ... I just assumed that he was trying to get past the final
campaign of the election 2014, and then come back and figure out what to
do, so not long after that he actually brought in another chief of staff to
interview us, all the females, separately, and determine whether or not, |
guess, what the consequences are. How he should react from both a legal
profession, because she was a former, I think she was a former prosecutor,
and also from the Hill of chief of staff perspective. After that, we didn't
hear a whole lot from Kenny, there was no conclusion. He occasionally
would call, but that was about it.

Okay.
We were never told what was going on, though.

All right, there's a few things I want to ask there, so the first thing, first,
did you when you first ... This was happening, did you report directly to
Representative Meadows first, or did you go through another supervisor?

I told Phil and Joe, and at that point I realized it was not uncommon
knowledge. It kind of was first brought to my attention when I was
brought on board, and I was told, "Hey, by the way, you probably don't
want to wear your hair in a ponytail when Kenny's in town, because he
really likes to play with girl's hair when it's a ponytail for some reason,
and he seems to touch girl's hair a lot, so by the way, don't do that." That
was kind of my first heads up. I just was like, okay.

That's when you first started?
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Yeah, that was when I first started, but / obviously really didn't know what
to do about that. I just didn't wear my hair up. Then I slowly started to see
he would just, I don't know, there's just this creep factor about him. I don't
know how else to describe it. You just know when someone's checking
you out and he did it all the time. He would pull me into his office and just
sit down with me and just talk with me and try to just talk for an hour,
hour and a half, in the middle of the day. He would get uncomfortably
close to you and just talk to you. At one point I could honestly tell he was
trying to look down my shirt and I immediately snapped and wasn't really
thinking and I told him that I needed him to go away, for which I didn't
apologize for because I was a little concerned. I just always went to Phil
and Joe directly.

Okay.

When you had the conversation when you first came on board, who was it
who gave you that heads up?

I think more than one person told me. In the offices it's a room, a lot of
people are housed. I think it was everyone, I don't remember a specific
person starting, but it just became a conversation.

Okay.

You mentioned that another Chief of Staff was brought in to interview the
women in the office. When was that?

It was 2014. T honestly can't remember if it was November or December,
but it was after the election and it was before we broke for Christmas, but I

don't know the exact date.

This was after late October 2014 when you sent the Representative
information?

Yes.

She would have been brought in after.
Yes.

Who was this Chief of Staft?

Cindy Crick, I believe is the last name. She's with Trey Gowdy.
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What did you feel the purpose? Did she explain the purpose of her
interviewing you? Would she present what you told her to Representative
Meadows so you could make a decision or what was the purpose?

I believe Mark told us what the purpose was. I don't remember the exact
rationale he provided. I think it was more making sure that he covered his
bases too. Make sure that there would be no charges against him for
wrongful termination and making sure that we're not taking things out of
context is what I took from it. I don't remember. I think it was what he
should do. It was just very generalized, like that terminology.

Did you all volunteer to speak with her? Did he make it a condition of
employment that you speak with her?

We were all on board with speaking. At that point, we'd already presented
the concerns to Phillip to give to Mark one on one. It was already out
there. I think everyone was okay with it and there was no condition of
employment.

Train goes by. You weren't pressured in any way?

I didn't think so, no.

During this time, after your speaking with this Chief of Staff, around this
November period or prior to the holiday break, was Kenny West in the

office at all?

No, he would occasionally call or email but he was not in the office. Any
calls or emails were very sporadic.

Prior to that, he was the Chief of Staff in the DC office right?

Yes. I do know at one point after we presented the issues to Mark, that
same week he did go to the District office, but he never came back to the
DC office.

That would have happened late October?

Yes.

Do you have a question?

In late October, sorry to go back a little bit, but you said that “we

presented the issues.” What precipitated that decision to present the issue
at that point in time?
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It had been building. When Joe left, it was really me and Phil doing a lot
of the managerial issues and I'd been pushing more and more for
something to be done, something to be said. Not only just was Kenny
terrible and not fun to be around, but we were also just doing a disservice
to Mark. I think it started — we had an intern Tara who's actually now with
Tom Rice, South Carolina. We asked her when she finished her internship
that summer, what were your highs and lows? Couldn't tell you what her
high was but she said her low was how Kenny touched her. That was part
of it.

We brought in a new comms director, Alyssa. Very pretty girl, but she was
also in her own silo in a separate room so she became the center of
attention for Kenny. The comments that were made by to everyone were
pretty bad, but they were apparently, also this is all from Alyssa, but they
seemed to be much worse towards Alyssa and she had a harder time
standing up to it. Kenny kept saying, "Oh, I need to bring you down to the
District. Just you, I'm going to drive you around the District in my truck
all by myself. I'm going to introduce you to all the comms people in the
district." She didn't want to go. We kept trying to push it off and we kept
trying to put somebody else there with her, like if she went down, send
two people with her. Or make sure Wayne's always with her and not
Kenny, but Kenny was the boss; there was no way we could guarantee
that. We also couldn't continually brush him off for months. It was either
she has to go, which nobody wanted, or we finally needed to tell him. That
was when we finally were like, "All right, this has got to happen."

The next time, whenever Mark came up to me, we were in recess most of
that month of October. The next time Mark came up, Phil just outlined the
concerns. Each of the females put their comments down and just maybe
one to three issues they really had concerns with and then Phil presented it
to Mark.

Who were the females that would have made-

It was me, Martha Van Lieshout, she's still on staff, Alyssa Farah, still on
staff, Eliza Thurston, she's still on staff too.

What about Ashley Howes?

Oh yeah, Ashley, sorry. Yeah, Ashley was there too.

After this happened, then Mr. West is not in the DC office, however he's
making sporadic calls. Were you aware at all of a either informal or formal
decision made by Representative Meadows that Mr. West is not allowed

back in the DC office? You had mentioned something earlier about that he
wasn't allowed into the office? You had used those words.

Page 9 of 29

15-1671_0051



18

19
20

21
22

23

24

25
26
27
28
29
30
31
32
33
34

35

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

When he was still calling, I didn't personally talk to him or at least I don't
recall talking to him, but he apparently was still talking about, "Oh, I'm
going to be up there soon." This, that, and the other. It led me to think
nothing happened at all. He's still going to be in the picture, he's still going
to be the Chief and now it's going to be probably a lot worse because he
knows that we all tried to basically get him fired. I emailed Cindy and the
office didn't know that I was the one that did that but I did it because I
knew nobody else would. I said, "Hey, this is what's happening. He is still
trying to call, he's still talking about coming up here. We don't know what
to do. What do you suggest?"

All T know is at that point, then later it was maybe that week or the
following, Mark was very upset. Apparently someone approached him on
the floor and told him that he needed to fire him immediately. Again, this
is through Phil, who heard it from Mark, who was the only person there so
I don't know the exact language or anything like that but that was when
Mark was very upset that someone from the office spoke out. He said that
Kenny's not allowed back in the office so it's not a problem.

Who did he say that to?

I don't remember him saying it to all of us, but again I'm not sure. I know
he said it to Phil.

The best you can give a specific time on when he would have told that to
Phil, when did that happen?

Probably January, 2015.
Did the calls persist from Kenny after that?

Eliza may have gotten calls if they were specifically work-related. I know
that he emailed because he emailed about Ashley leaving. I remember that
in February, so the following month, and then I know in March that was
when Mark mentioned that he and Kenny discussed my salary for the
raise. He occasionally emailed me, "Good job on a bill," something like
that. Then he called Ben Williamson, who's now the legislative
correspondent, he was a former intern and that's how he knows Kenny.
Basically it sounded like he just wanted his stuft back from the office but
he consistently told Ben, "Don't tell anybody I called. Don't tell anybody I
called." So of course Ben told me he called. Then I let Mark know.

When was that?
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Maybe May, June, this past year. I honestly don't ... Ben started as part-
time and he came on sometime full-time in April so it had to have been
April or beyond that.

As specific as you can remember, what did Ben tell you about that phone
call?

He said that he was just asking how things were going. He wanted his
stuff from the office, wanted it FedEx'd.

He still had his desk maintained or personal items?

No, we were in a new office at that point and I think we just had it all up
in the storage unit upstairs.

Did he still have a desk in the office?

No.

No?

Not in the new office.

In the old office did he have one?

Yes.

When was the move? When did that happen?

January 2015.

January 2015 you moved to a new office. What building?
Longworth, from Longworth. 5th floor to the ground floor.
At that point, there is no work space for Kenny West?

No, there was not.

Did all other staff members at that point have work space?
Yes.

Did anybody in the office talk about that? That Kenny doesn't have a desk

or any personal effects around?
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I don't remember anyone talking about it.

Did Representative Meadows ever discuss that or tell someone not to
create a space for Mr. West?

I don't think it was about not creating a space for Mr. West, but what
would have been the Chief's area, it was an interesting type of an office. It
was divided into a separate section with two bookshelves. He suggested
putting in a sitting area so that folks could take meetings.

That was from Representative Meadows?

Yes, he supported that. He liked the idea. I remember him, if he was not
one of the ring leaders, he was one of the stronger supporters.

Again, Ben Williamson tells you around May 2015 he gets this call from
Kenny asking how things are going, and he's making inquiries about some
of his personal items that may be still in the storage unit. What else was
said that Ben told you about?

I honestly don't recall a lot more. I don't think there was anything that
caused red flags except for the whole continued, "Don't tell anybody I
called." Then I know that we did eventually ship his things for him.
When did you ship those things?

I think it was June.

Who shipped them?

Eliza.

At whose direction?

Mark's.

Where did you ship them to?

Kenny's house, I believe. I wasn't part of that but I'm pretty sure it was
Kenny's house.

How did you become aware of that?
Because they talked about how expensive it was.
What are we talking about, what type of personal items?
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Calendars, a lot of Reagan paraphernalia, just trinkets on the desk, I think
a statue or two.

As of January, they had all been put in the storage unit?

Yes or whenever the move was. I think it was January. It was right when
the Congress changed.

When you emailed that Chief of Staff, her name is Cindy, right?
Mm-hmm (affirmative).

That happened in December or January?

January.

January 2015. It sounds like calls stopped from him to the office. You
either heard from you, or it went through Phil, Representative Meadows
saying he's no longer allowed back in the DC office. That was sort of a
definitive statement by Representative Meadows.

Yes. He never came back.

Okay. After that point until May, this sort of late winter, springtime, what
is the understanding about where Mr. West is, or his place in the oftice?

No one really knew.

Did you ever make an inquiry about that?

No. I can tell from Mark's reaction that this was not something that he
wanted to have discussed. It was not up for discussion. We kind of got
what we wanted, so there wasn't a whole lot that we could do anyway.
Who was in charge of the DC office at that point?

Phil.

Phil. Are you close to Phil, or were you close to Phil?

Yes.

Is Phil talking to you at all about what's going on?

A little bit, but he didn't seem to know what Kenny's exact role was either.
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Did Phil and Representative Meadows have a close relationship?

Most of the time. They certainly had their .. Around this subject, there was
tension, which was also kind of what led me to not ask, just because I
knew that that was one of the few points of contention that existed with
them. Otherwise, I think that Mark really did like Phil, and I think Phil
respected Mark until some of this stuff happened, and he saw that Mark
did not let Kenny go. I think like myself, he was a little alarmed by that.

Again, in this late winter, springtime, are you aware, [ mean do you have
definitive knowledge that Kenny West is still on staff or playing some
role?

It was when he sent the email for Ashley, and when Mark in February.
Then he also ... That was when Mark emailed me saying that he and
Kenny had discussed my salary, and they thought that I deserved this
amount of a pay raise. I could also just see on disbursements when they
came out quarterly. He still had his emails up and running. We were still
having to put him on staff-wide emails. Little things like that told me
something was, he was still ... He still had his BlackBerry. He still had
access. The email address was still active. Something told me that he
wasn't entirely out of the picture, but I never knew what that was.

Okay. When that call came into Ben Williamson, did that change your
perception of what was going on?

No, because I still knew that he had an active email address. I was
surprised he was calling, but not entirely, no.

But the fact that he asked for his personal items, did that change any
perception you had of what was happening?

No.

Then, after May of 2015, and you get into the summer, and you had taken
on a new role, right? You were legislative director?

Mm-hmm (affirmative).

Okay. Is Phil still there at that point?

No.

Okay. Who was leading the office, or you know, June?
I'was. In 20157
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Yes.
I was.
Okay. You were taking on a Chief of Staff-type role?

I would say it was the full Chief of Staff responsibility. I will say that
Mark did send out an email in April when Phil left saying that he was also
going to look for a new chief who is DC-based, which I honestly did think
that Kenny would be gone at that point. I do remember he mentioned there
would be a gradual process, but never what that looked like, but because
we knew that there was going to be a new chief, I never took on full chief
responsibilities. I kind of just maintained what I was doing, and Mark
stepped in when needed.

I want to figure that out a little bit more with you. You said you knew
there was going to be a new chief.

Yeah.
Why did you know that?

In April, I will say, Mark said that he wanted a DC-based Chief, and he
was ... Yeah.

Okay. That was clear that it wasn't going to be a return of Mr. West?
I thought so. Yeah.

Okay. When he explained that to the staff through an email or even in
conversation, was there any discussion at all about Mr. West's role, or
what would be Mr. West's role?

I think everyone just took that as being he's officially fired.

That would have been in April?

Yes, because it was the same time Phil left.

Okay, I just want to be clear. I had asked you previously when Ben got
that call in May, did your perception change?

Yeah. Sorry. I guess it didn't change, because I already thought that he
was kind of done, and because Kenny was not coming up. Kenny hadn't
been up in months, and it didn't change because I never thought that
Kenny was coming back up.
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Okay. In April 2015, or as April's passing, you're thinking that Kenny is
fired, or is terminated with employment in Representative Meadows
office?

Yeah.
I don't mean to put words in your mouth. Can you tell me what your-

As far as  knew, yeah, but L, of course, I didn't honestly, when the reports
came out, I did look back in that email, and it never actually said that he
was fired.

At that time, you have close coworkers that you speak with. What is
everybody else saying when they get that email?

They thought he was gone too. I remember I actually told my husband
Kenny and Phil are both leaving. I honestly took that as he was actually
gone, gone.

Are you having conversations with other staffers in the office about that?

I remember Phil and I saying that we were shocked, like we were very
surprised. We kind of just succumbed to this idea of, "All right, well he's
still here. He's still going to be the Chief. He's just not going to be in the
office." I remember we both were very surprised by it.

Around that time, was there any searches made by Representative
Meadows for a new chief, a DC-based Chief? Did he interview anybody?

I don't remember when interviews started, but he did interview people. It
took him a long time. I do remember that. I want to say he started around
May. I would honestly have to double check the dates exactly, but he
started like a number of months before Paul actually came on board. I
know it wasn't June when he started. I know what much. It was at least
April, May. I don't remember the dates, honestly.

How do you know that he's interviewing Chiefs?
We, of course our scheduler, Eliza at the time told us, and I actually had a
friend of mine who was from the district, who's been on the Hill for a

number of years. He's currently deputy chief who came in to interview.

That kind of interim chief position, while people were being interviewed,
did you have any responsibility for payroll?

No.
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Who would have, I think you had mentioned to us that Kenny did have
some responsibility for that, in addition to it being outsourced. Who would
have taken on that responsibility?

It was my understanding that was Mark.

Okay. Why was that your understanding?

That would be the only person who could. Wayne didn't handle payroll.
He didn't know what was going on. I didn't handle it. Eliza wasn't
handling it. Nobody else was handling it.

What about Jennifer?

Jennifer takes direction from the office, though. She couldn't ...

So the way it typically worked before Kenny left was Kenny would sort of
tell Jennifer, and Jennifer would file.

Right.

Okay. In the absence of Kenny, if you didn't do it, Eliza wasn't doing it,
you're saying you think it came from Representative Meadows?

Yes. He never told me that, but that was the only logical conclusion I
could come to.

Okay. He never asked you to do that?

No.

Phil left in ... Sorry, refresh me again when Phil left.
Sometime in April. I think it was mid-April.

May to June, before Paul starts, any filings with payroll are most likely
coming from Representative Meadows?

Yes. It would have actually been pretty late June, so the day ... The final
week we're in session July of last year, that Monday was Paul's first day.
His second day, I remember was when Mark filed his resolution, his
discharge petition. That was Paul's second day on the job. Up until that
point, it would all had to have been Mark as far as I know.

Okay. When Paul started, did you have a good relationship with Paul?
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Yeah, I think Paul is really nice. I think he's a great guy, actually.
Did Paul ever mention Kenny?

He mentioned at one point, because we talked about how we all as an
office had to be extremely conscious in what was said, because Mark has a
target on his back by all means. We both were well aware that the Kenny
thing very well could become public any day. He had mentioned, "Yes, |
know about that. It has been handled. It may not have been handled as
quickly as maybe it should have been, but at least that's done. There's a
new chief on board," kind of thing. Like, "I'm running the show now."

Okay.

We just kind have to all be cautious. It was kind of just like a, "Let's be
sure we're all like not just gabbing," kind of thing. It wasn't actually
talking about what happened with Kenny.

Okay. So Paul starts. Paul recognizes. He understands that this occurred.
He said he mentioned to you that it's been handled.

Yes. Then I think he meant as in like he's no longer in the picture. I do
remember when, I think first reports from Politico came out about the
mileage reimbursement. Alyssa had mentioned to me, because she had to
handle the press side of it that Paul seemed genuinely very surprised by
this and he didn't seem to know about what had happened in the months
before he came on board. Then he met with Jennifer Elliott to kind of
figure all that out, but I wasn't part of any of that.

Okay. Then the next reports that come out about Mr. West and severance
pay and those types of things. Do you recall that?

Yes. That one was Politico. It was before the Huffington Post piece, 1
think. I was gone by that point. I do remember that, and I remember I was
really surprised.

What were you surprised about?

I was surprised that he was still on payroll after April. I was honestly
surprised and had always been surprised that he was still on payroll
without a change in salary that whole time since we told him in October.
Then the fact that he was on payroll from October through the following
September, I was ... I don't know. It's just kind of shocking to think that
someone wouldn't do anything.
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In at least one or two of those pieces, Ms. Farrah was quoted. Did she talk
to you about her response to the press?

Which response?

I'm not sure which one it was, but I know she was quoted in one of the
pieces. Something about, it was severance or a lump sum payment or
something.

Yeah.
Did she talk to you about that?

No, I think that was something that she and ... I remember about it. I think
that was a direct Mark quote, but it was something that she and Paul and
Mark kind of hashed out with themselves, amongst the three of them.

Were you in the office at that point?

I ' was in the office, but honestly I felt like ... I think Mark knew I was
looking at that point, and so I wasn't part of those conversations, and I had
been looking for a while.

Okay. Again, when this is happening, and you said you were surprised that
he had potentially been receiving a full salary during that time, did you
talk to Representative Meadows about it? Did you bring it up with
anybody?

No. I remember talking to Alyssa about it because we were both just
surprised, because we were like, "Well, I thought he was fired." That's
when I started to go back to find that email. I realized, "Oh, it never
actually said he was fired. He just said he's going to be stepping down, no
conclusion as to when." That was when Mark wanted a DC based Chief. 1
tried not to talk, because I know there was anxiety already, in the office. I
didn't talked openly amongst staff. This was all Gchat kind of stuff. It was
never openly discussed. I didn't talk to Mark about it.

Given that you mentioned Alyssa and Paul and Representative Meadows
were figuring out how to respond to the press, and sounds like you had
spoken to Alyssa about this. What was her take on it?

I don't think that she realized, at first ... I don't think that first of all, she
came up with that direct quote. I think it was just from Mark, because she
didn't know about it. She didn't seem to know about it at least, until the
reports came out. She was very stressed out about it. She was not happy
that all this had gone down.
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She told you that?

Yeah. I mean we were both just very stressed out and very just concerned.
It wasn't just that, it was also ... I think we were also just both frustrated
because he filed that motion of discharge without telling anyone on staff
either. I think it was just the culmination of all of it, all at once, was just a
lot. It was a very high tension week.

Okay. What about Paul? Was Paul saying anything to the staff while this
was coming out? You know trying ...

Paul was very positive. He tried to do what he could to make sure
everyone was okay. He tried to be very calm. He actually did a very good
job in going to Ethics trying to get everything figured out. Working with
Mark, working with Jennifer, making sure money was paid back for the
mileage. I think that he was physically stressed, but he never expressed
frustration, or anything like that, to any of the staff.

What about the specific issue of Mr. West staying on the payroll, and
getting paid through the summer, did Paul talk about that at all?

No.

Did he talk about whether he felt that to be something made out of the
press, or that it's not accurate, or whether it's true? Did he discuss it at all?

No. No one ever claimed it was false, no. He never discussed it. He was
actually very positive, never said anything negative. I don't recall

discussing it with him at all.

How did you know that the issue was being taken to the Ethics
Committee?

Politico Reports. I saw that outside organizations had filed petitions for it
to be reviewed. Then, I knew for sure, when you called me.

At the time it was happening, was anything taken to the Ethics
Committee?

All T knew is that he had to go talk to Ethics.
Representative Meadows?
Yeah. Or, to House Administration. I couldn't remember. One of the two. I

didn't take that as, they were actually investigating. I remember we had a
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Facebook ad that didn't get franking approval and we had to remove it. I
didn't take that as a full investigation.

When you say, "He had to go," do you know if he was asked by the
Committee?

I'm pretty sure he was asked to go.

Do you know if it's the Ethics Committee or the Committee of House
Administration?

You know, I really ... I don't know. I knew at the time, but I honestly can't
remember. Now, I'm second guessing myself. I'm not positive, but he and
Paul went.

I've asked you extensive questions about this summer period. Especially
after Representative Meadows sends you an email in April. You said you
... Again, if T get any of this wrong, let me know. You said that you were,
at that point, thinking that Mr. West was no longer with the office.

Mm-hmm (affirmative).

You had taken on other responsibilities, in sort of a leadership role.
Interviews were being conducted. Paul had started in July. You know,
when the reports come out, that Mr. West is still being paid, I believe you
used the word earlier, you said, "Ghost Figure." Then you mentioned that
it was surprising to you. Did you know whether or not Mr. West was still
on staff, at all, during that time?

I assumed he was not, but I was never told directly he was no longer on
staff. I thought he was not on staff.

Did other staffers in the office share that perception?

Yes.

Who would that have been?

Alyssa, Patrick Fleming, Martha VanLieshout, Ben Williamson, Eliza
Thurston and, I know Wayne King. I never asked him directly, but he
would have been one of the people who would've been involved.

Okay. Go ahead.

I have a few more questions.
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Sure.

Just, kind of, separate chain of thought here. What was the procedure in
the office when people left the office? I guess you recently went through
this. How did that work?

You had to file some paperwork, I just gave them two weeks. Filed the
new paperwork over here. Got the IT sent down. It was fairly smooth

transition.

You filed paperwork and then sent it over ... Filed paperwork with
Representative Meadows or?

Yeah. It's like office and payroll kind of stuff.

Okay.

It's not with the actual office.

Okay.

It was kind of House wide payroll paperwork.

What about housekeeping things? What was the typical procedure there?
Making sure folks are caught up to date on what you’re doing, contacts,
giving contact information over, information on legislation I worked on,
bills, that kind of thing.

Turn in Blackberrys, that kind of thing?

Yes.

Any specific procedures within the office, outside of House
Administration? Catching people up?

Departure emails, turning in information, any kind of security information,
usually, if not an auto, like "Hey, I'm no longer with the office," and then
just straight to leaving. Sometimes, with Phil's emails, a lot of them were
then redirected to my email account. Turn in parking. That kind of stuff.

What about any procedures in regards to sick time, or vacation time,
anything like that, if you hadn't used it?

I never got paid out. I was never aware of any policy like that, and I never
got paid out for anything.
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Anything else, specific, about the office, that would be noteworthy?
Nothing that comes to mind, honestly.
Okay.

Do you still keep in contact with current staffers in the Representative
Meadows’ oftice?

I talk to Alyssa occasionally. Yeah.

Okay.

Not too recently, I think it was September, October, someone asked me if I
knew of any LCs, and I asked Ben if he'd be interested. That's probably

the last time I really chatted with him.

Okay. When you speak with Alyssa, would you consider yourself personal
friends?

Yes.

Do you speak with her outside of the House Complex? You guys would
go out to just ...

We haven't as much. Yeah. We'll occasionally grab lunch. It's not a close
friendship, but I still keep in touch with her. Yeah.

What has she told you about things, since you've left?

We honestly don't talk that much about the office. She has said that Mark
seems to miss me and wishes that he hadn't started to push me out. I think
he only did that because he knew I was looking. Paul was doing well. I
think it's just basic, "Oh, Hey. Here's what's going on. We have a new staff
assistant." It's nothing really specific or detailed.

Does she ever mention Mr. West to you?

Not since I left, no.

You said, "Push me out," what do you mean by that?

I just got the impression that he wanted somebody who was going to be
behind him. The fact that he didn't tell me about the discharge position
gave me some concern that he didn't trust me. He didn't include me as

much in his conversations. Like, with the Freedom Caucus, not that,
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necessarily he should, I just didn't get the impression that he wanted an
LD in its traditional sense of an LD. Someone who's actually running
policy shop, who's involved in it. I know that he thought that I was
interviewing elsewhere. So, at that point, he was like, "Okay. She wants to
leave."

Is it in any way, that feeling, tied to the issue with Mr. West, or you
sending that email to Cindy?

I don't know he knows it was me. I get the impression he thinks that I had
more to do with people knowing about Kenny West, but that's never been
directly from him. Other than when he brought Cindy in, I wasn't really
going around, because I didn't really want people knowing about it. |
didn't really want to be the face of sexual harassment in the office place. I,
of course, came to learn that everybody already kind of knew about
Kenny. Apparently he was — this is all hearsay, through Phil. Apparently
he was kind of a laughing stock of the entire North Carolina delegation.
He wasn't even invited to Chiefs’ meetings anymore, because he creeped
out a couple Chiefs and people just didn't like him. This was not any news,
to anybody, that he was not pleasant to work with.

Do you know if the same things, about the potential harassment, or
making people feel uncomfortable, do you know if that happened in the
district as well?

I do. I have heard, this is before I came on board, that someone raised it to
Mark's attention, before I ever came on board. I don't recall who that was.
I know it was one of the more senior women. I honestly don't remember.
Again, I was not on staff. Don't know about it. He would always try to hug
her too closely. She felt like it was always him trying to feel her chest, and
look down her shirt, and she didn't like that.

This is a district employee?

Yes. Again, I never saw that email, but according to, I think Phil told me,
and that Mark just forwarded it to Kenny. I never saw any of this. Then, I
know, the same week that we presented our concerns to Mark, something
happened with Savannah in our district office. I never knew what it was. I
don't know if anybody ever knew exactly what it was. All I know is, it was
enough for her to cry. Then, I believe it was Pam, with the district office,
she physically blocked Kenny from coming into the office and told him
that he was not allowed in anymore and if he had issues with it, then she
would go to the Sheriff's Office, and let him deal with it.

How did you know that Pam did that?
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Phil told me.

When did that happen?

The same week we presented our concerns to Mark. Kenny, of course, was
not happy about that. Wayne knew about it, then Mark knew about it.
According to Phil, Mark kind of insinuated to Phil, that we, basically,
created, like we conspired. He and Wayne conspired to get us to say
things, and plan all this out, so that they could move up.

That came from Representative Meadows?

It came through Phil from him. Yes. This is not anything I personally
heard.

Were they close, Representative Meadows and Kenny?

I thought so. Kenny always said they were best friends. I never had reason
to think that they weren't.

Because he ran against him in a primary.

I know. I don't know what transpired, at all, to make that happen. Mark
just said they became close, somehow, became friends during the election.
I never understood what went on. I never asked really. Kenny always
made it sound like they were closer friends than I would say Mark did, but
they never had visual animosity, or anything like that. At least that I saw. |
also don't really know if there was some that I just wasn't a part of.

As of, let's say January of 2015, up in to, let's say May, when he's not at
all in the DC office, do you know if he's even, Mr. West, is even walking
in to the district office?

Not that I know of.

Because of what happened with Pam Ward? Because of her blocking him,
his entrance.

I think it was that, plus the concerns we raised. I think it was everything.

That physical blocking of him, into the office, would have happened in
October 20147 Around that time?

Yes, I believe so.
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If he's out of the DC office, it's your perception, at least, that he's not even
allowed in the district office, during 20157

Yes.

When was the last time you saw everybody together? Ashley and Martha
and Alyssa?

It was probably around the time Ashley left the office. I guess that was
February. I know Ashley and Martha kept up a little bit more, but I think

that was it.

Did you see them last month? Was there an event at Bar 201? Were you
there?

Oh, for the North Carolina thing?

I think that might have been it.

North Carolina Beverage Association?
Possibly.

I didn't go to that. My husband was at that.
Okay.

I didn't go.

Before I called you yesterday, had you heard at all, from anybody, that the
OCE was looking into this matter?

No.

Okay. No calls from Alyssa or Martha, or anybody?
No.

Emails or Gchats?

No.

What about Representative Meadows? Anybody, a lawyer of his, or
anybody, reaching out to you? Has anybody contacted you?
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No. I did, actually, run into Mr. Meadows yesterday though. My husband
parks his car on the House side. I walked over and I happened to run into
him in the hall. It was fairly cordial actually.

Okay.

Is your husband employed by Representative Meadows?

No. He is employed by- who's also in the delegation now.

When was the last time you saw Kenny West?

I honestly don't remember. He didn't come up to the office much at all,
even before any of this happened. I honestly couldn't tell you.

But he was the DC Chief of Staff, right?
He was never really based out of DC though.
Okay.

He was rarely ever in the office. I honestly couldn't tell you when I last
saw him.

In all of 2015, did you see him?
Yes.
Okay. When did you see him in 20157

Whenever he was up here. I don't remember the dates. He didn't live in
DC though.

Okay. I just want to make sure that I'm understanding that then.
Wait, sorry.

You're 2015 ...

2015 was last year. No I did not.

Okay.

2014.

Right.
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2015, no I did not see him at all.

Then, through the summer, until you left, did he make any phone calls to
the office, after that time with Ben Williamson in May?

Not that I recall, no.
Or any communications -
Or emails?

I don't remember. I don't remember ever hearing of any. I, personally,
never heard from him.

Any questions? Anything else that you'd like to share with us that we may
have left out. Anything that we might be missing that you would like to
provide us with?

Not a lot's coming to mind.
Okay.

But, I'm going to let you know, because, I have to decompress and think
about it.

Do you have emails and Gchats, and things like that, contemporaneous
with when this happening, with members of the staft?

I don't have the Gchats. Emails, I don't know. I would have to look. I
remember going through a search, fairly recently, in part because I had
been trying to finding emails from my House side, making sure they don't
come over. I did look through some for Kenny, that's when I recalled the
dates for like Cindy and Ashley's departure, so I do, definitely have those.

Those would have been House emails or on personal email?
House email.

Even though you have a Senate email address, you still have access to
your House...?

I have old emails. It's, as far as I know, it's an inactive account though. I
don't have access to it. But, the IT folks saved it on my personal external
hard drive, so I could take some over, for like my contacts, bills, and what
not.

Page 28 of 29

15-1671_0070



N —

(9%

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19

20

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

Paul Solis:

Witness B:

What about your personal email? Would you discuss these issues at that
time on any personal emails?

I sent my concerns to Phil on personal email. He then took to Mark. I have
that. I would have to look, honestly.

Okay.

I don't think we emailed a lot. I have my Gchat set up, that they don't save,
just because it takes up space. I just always had that.

I think, right now, we would ask you to not delete anything related to your
previous employment, Mr. West, the concerns at that point, interactions
with other staffers, out of both your old House emails and your personal
email. We may make a request to you, for you for that. You can consider
it. It's not a certainty that we're going to. At this point, we're going to
suggest and request that you preserve those emails.

Okay. If T were to send them, would they then know?

No. I mean, again, if you sent them to us, we could go through them and
discuss with you steps that can be taken to ensure confidentiality and
anonymity. We can discuss those at the time, if we do make the request.
Okay.

Okay. I think that's all the questions we have. Thank you very much.

Thank you.
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This Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I am joined by Annie
Cho and Helen Eisner also with the OCE. This is an interview of Witness C on
January 14, 2016. I have previously provided Witness C with a copy of 18 U.S.C.
1001, which she has reviewed. She also responded by submitting the 18 U.S.C.
1001 acknowledgement form to our office. We can begin the interview. Witness
C, I'want to let you know we have spoken to some people outside the office, other
witnesses, so not all the questions I ask you will be because I don't know the
answer to them, so it'll be important that you tell the truth. It's just an aspect of our
office of making sure that all witnesses that we speak to are credible. Is that all
right?

Sure.

I want to go with a little bit of background first. Where are you currently
employed?

I work at Christ School in Arden, North Carolina.

How long have you been there?

I've been there since August 24th of 2015.

What's your job title?

Advancement office director, or office manager, I'm sorry.

I want to get that. It's advancement office manager?

That's correct.

Prior to your position at the school, where were you employed?

I worked for Congressman Mark Meadows first as a staff assistant and later as a
field representative.

When did you start employment there?
I began employment June of 2014,

So from June of 2014 until August of 2015, you were employed with
Representative Meadows?

Correct.

You mentioned you were a staff assistant and also a field representative. Out of
that year or so, a little over a year period you were employed at the office, what
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months were you a staff assistant, and what months were you a field
representative?

Let's see. I believe I made the transition to field representative in December of
2014. It could have been January of 2015.

Were you always based in the district office, or did you ever work in DC?
I've never worked in the DC office.

Who else worked with you in the district office during your time with
Representative Meadows?

I worked with Wayne King, Pam Ward, Tate Apodaca and Deborah Potter.
So Wayne King, Pam Ward, what was the third name you mentioned?

Tate Apodaca.

Tate Apodaca, okay, and then Deborah Potter.

Deborah Potter, mm-hmm (affirmative).

In that district office who did you report to?

I reported to Wayne King.

What was his title?

Wayne is the deputy chief of staff and district director.

Did he hold that title the whole time you were with the office?

I believe he was promoted to deputy chief of staff during my time at the office,
but I can't remember for sure. I believe when I started he was just the district

director.

Who hired you? Sorry, this is Helen Eisner speaking. You said you started as a
staff assistant in June 2014,

Correct.
Who hired you?

I was hired actually by Congressman Meadows. I had previously interned in the
office during the summer of 2013, and he offered me a job the following year.
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And you had interned in the district or in DC?

In the district.

Pam Ward, what is her job title?

Pam Ward is the office manager.

Did she hold that title the whole time you were employed at the office?
Yes.

Who filed paperwork for the office, so payroll forms and things like that with the
House, any administrative paperwork?

To the best of my knowledge, that type of paperwork was handled by either
Wayne King or Kenny West. There was never much clarity given on who was
responsible for that.

Do you know who had that responsibility in the DC office?

I do not.

You mentioned Mr. West. Who is he? What was his job title with Representative
Meadows?

He was the chief of staff.

Did he have that title the entire time you were there?

I believe he was terminated before my time ended there, but yes.

I'll go back to that aspect of your statement a little bit later, but I want to get some
of this background down first. Was Mr. West based out of the district office or
DC office?

DC office.

You said DC?

Yes, correct.

How do you know that?

He was never in the district unless he was accompanying the Congressman. I
guess that that's just an assumption on my part that he was based out of DC.
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The time that you're aware of that he was employed with the office, while you
were there as well, he didn't spend much time in the district, is that fair to say?

Yes.
Do you know if he lived in DC?

I believe he keeps his permanent residence in North Carolina. I don't think he had
a home of any kind in DC.

If he's based out of DC, do you know where he's living, or where he's staying?
I believe that he would stay in hotels.

Do you know if Mr. West changed job titles during the time you were there?
No, I don't believe so.

You believe he was chief of staff the entire time?

Yes.

Does it maybe refresh your recollection if some time in 2015 his title changed to
senior advisor? Do you know if you heard about that?

We were told at that point that he was no longer working for our office, so what
we were told, and, I guess, what had actually happened was different. I never
knew him to be a senior advisor. I only knew him as the chief of staff.

Let's jump into this now. You mentioned a couple times, you said you believe he
was terminated. You just mentioned that we were told he was no longer with the
office. When were you told that?

We received an email from Congressman Meadows, and I honestly cannot
remember the date, it would have been some time maybe in spring or early
summer of 2015, stating that Kenny West was no longer employed by our office.
Do you know if that happened in April?

That seems about right.

And you recall the email?

Ido.

Do you recall what actually the text of it read?
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It was very clear and explicit that Kenny West was no longer employed by our
office.

Did that go out to everybody in the office, district and in DC?
If I remember correctly, it was to the entire staff minus interns I believe.

Was that email sent from an official House of Representatives account, or would
it have gone to a personal email account?

It would have been sent from his official @house.gov email account.
And that's been sent to your mail house.gov email account?
Right.

Prior to that email, did anybody else tell you that Mr. West was no longer with the
office?

The email was the first indication that I had that he was no longer with our office.

So when you mentioned to us that you believed he was terminated in 2015, it's
because after that email had been sent to you, you formed that basis of that belief?

Correct.

We've talked to other witnesses and we have a general understanding of some of
the things that were happening in the office in late 2014 and 2015 both in DC and
in the districts. But I want to hear from you. Were there some incidents with Mr.
West that were problematic for you or for anybody in the district that may have
caused you to report certain behaviors or activities by Mr. West to your superiors?
I reported after a performance review that I had with Mr. West to Wayne King
that Kenny West made me feel very uncomfortable and that I would prefer that in
the future that he keeps his distance from me.

When was that evaluation?

Maybe October or November. I'm sorry, I don't remember specifically.

0f 20147

Yes.

Was there a specific incident or event that allowed you to provide that
information to Wayne King?
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Kenny was just very ... he would make comments and remarks that made me feel
uncomfortable and also very touchy. He would place his hand on my shoulder and
on my back, and it just felt very uncomfortable.

Is that specific to October 2014, or can you give us a time frame for your
observation of these comments or that type of touching?

He always kind of made me feel uncomfortable, but that incident was the only
one I felt a real need to let somebody know.

I know that some of this might be sensitive, but if you can tell us what those
comments were so we can have an understanding of that.

Sure. It was nothing explicit or anything blatant, just things that didn't feel
appropriate, maybe about liking an outfit or the way something looked, things of
that nature.

Do you know if Mr. King reported this to Representative Meadows?

I believe he did, yes.

And why do you believe that?

Well, there is a confusing series of events that occurred afterwards where an email
was sent that implied that we shouldn't talk about the incident and what happened,

that it should be dropped, I guess, for lack of a better word, that came from
Congressman Meadows. He really just sent an email stating that ... no, no, I'm

sorTy.

The first email came from Wayne King that the incident should not be talked
about any further and dropped. That email was followed up from an email from
Congressman Meadows stating that he was referring to Deborah Potter, and 1

believe that that was at the same time that she was fired from our office. It was a
confusing series of emails related to the event and also to Deb Potter.

Okay, so this would have occurred after you reported this to Wayne King in
October 20147

Right.
Okay, but Representative Meadows was aware and responded it to Mr. King?
Yes.

How did you know these emails were going back and forth? Were you cc'ed on
them?

Page 6 of 16

15-1671_0078



N —

wn

o)}

10

11
12

13
14
15
16

17
18

19
20
21
22
23
24
25
26
27
28

29

Witness C:

H. Eisner:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

P. Solis:

Witness C:

H. Eisner:

I believe they were sent directly to me. I was either cc'ed or they were being sent
directly to me.

Was anyone else included on the email besides you and Wayne King?

It's possible that Pam Ward would have been included as well, but I can't
remember that for sure.

After that happened, what was your understanding of Mr. West's place in the
office after you made that report?

As far as I know, nothing was altered. He continued on as chief of staff and no
action was taken.

How do you know that?

That's the impression I got. It was never followed up on with me beyond those
emails.

Was he still receiving emails or sending emails or making phone calls?
He would occasionally send some emails. We never heard from him much in the
district. He was not very involved in our day-to-day operations, or involved at all

really.

After you reported that to Mr. King in October of 2014, did Mr. West ever come
back into the district office?

He came actually the next day to the office.

Did he discuss with anybody what you had reported to Mr. King?

He came into the office and Pam Ward, who was there with me, asked him to
please leave the office because we both felt uncomfortable with him there. They
argued back and forth about that for maybe 5 minutes and ultimately ended with
Mr. King leaving the office.

Mr. King or Mr. West?

Mr. West.

Okay, and you witnessed this interaction between Ms. Ward and Mr. West?

I did.

You mentioned that ...
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I'm sorry, you were cut out a little bit there. You did witness it?

I did.

Okay.

You mentioned that Pam felt uncomfortable. Can you explain that to us?

Yes. I can't speak for Pam honestly, I just know what she said that day and she
included herself in feeling uncomfortable in that situation and around Mr. West.

When she told him that he should leave that day, did you ever see him again in the
office?

No, I believe that's the last time I saw him.
Still to this day that's the last time you saw him?

I saw him at an election party after Congressman Meadows had been re-elected,
but as far as in the office, I believe that was the last time he was there.

Okay. When Ms. Ward was having this interaction with Mr. West, did she
reference whether or not Representative Meadows had said he's not allowed in the

office or that Representative Meadows didn't want him in the office?

No, we didn't know how Representative Meadows felt about him being in the
office at that point or at any point after that.

Okay, but for this one election party that presumably was 2014, right, in
November, December 20147

Right.

But for that event, you never saw Mr. West again after that interaction he had
with Ms. Ward?

Correct.
Okay.

To the best of my knowledge, I can't remember seeing him again after that.
Nothing coming to mind.

Do you know about anything similar that was going on in the D.C. office with Mr.
West, that whether similar reports were made to supervisors in the D.C. office?
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Only through office gossip, nothing confirmed. I never spoke to anyone
specifically in D.C. about making a complaint against Kenny West.

Were you friends with anybody in the D.C. office?

No, I wouldn't describe myself as friends with anyone in the D.C. office. I had
friendly interactions with Philip Newman, who was the legislative director.
Beyond that, he helped me for a while look for another job, but beyond that, no.
When did Mr. Newman leave Representative Meadows’ office?

You know, I cannot remember. I don't know.

Okay, so moving into early 2015, in the spring of 2015, is Mr. West sending
emails or making phone calls to the office at all?

He may have sent me occasional emails. I don't believe he made any phone calls
to the office. Generally, from what I understood, he would call Wayne King on
his cell phone directly if he needed to communicate with someone in the district.

Did Mr. King or Ms. Ward, or I guess anybody in the district office, talk to you
during this time in early 2015 about the status of Mr. West's employment?

We speculated. I'm friends still with Pam Ward and was friendly with Wayne
King as well, so we would talk about it and speculate, but nothing really
confirmed.

Okay, what would that ...

We didn't know what was going on.

The speculation, what was it aimed at?

Just whether or not Kenny was working. We didn't know if he was in D.C. or if he
was just sitting at home all day. We had no idea what he was doing.

You mentioned that email that came in 2015, sometime in the spring. I had asked
you if it was potentially April; you said that sounds like it could be right. After
that email came from Representative Meadows, did Mr. West ever send an email
or make a call or appear in any way in the office?

No, I don't believe so.
Okay, and then in the same timeframe there after that email, is it the same
speculation with Ms. Ward and Mr. King and others in the district office about the

status of his employment?
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Well, after we received the email, we all assumed that he was terminated, no
longer working for office, so at that point, I guess you could say the speculation
had died down.

Okay. Who is the chief of staff or who's running the office in early 2015 and into
the summer of 2015, if it's ...

The chief of ...

I'm sorry.

That's all right, go ahead.

If Mr. West is not appearing and there was speculation about whether or not he
was employed, and then after April you said it was pretty conclusive amongst the
district staff that he was not employed, who's running the show? Who's the top

supervisor for Representative Meadows' congressional offices?

I would say that in the D.C. office for a time until he left, it would have been
Philip Newman, and in the district, it would have been Wayne King.

Okay, and why do you say Philip Newman?

Well, he had the title for a while, deputy chief of staff, along with Wayne King, so
they both had that title, so I would just assume that he would have been in charge
of day-to-day operations, and he was also our go-to contact. If we needed

something done in D.C., we'd call Philip to pass it down to the others.

When Philip left, was there someone else who took over the role in D.C. as being
in charge as a chief of staff role?

Ansley Rhyne maybe would have been ... I don't know that her title ever changed,
but I believe that she would have been the de facto leader in D.C.

Was she the legislative director at that time?

After Philip left the office, yes.

I apologize. I might have asked you when Philip left, but when did he leave?
I'm not sure. I can't remember.

Okay. It would have been in sometime of 2015, early 20157

I believe so that it would have been early 2015, yes.
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Do you know if Representative Meadows was interviewing for chiefs of staff at
any point, again in this early 2015, spring 2015, timeframe?

I do not. I did not hear anything about a new chief of staft or anything like that
until Paul Fitzpatrick was hired shortly before I left the office.

Do you know, as best you can specify, when he was hired?
I believe it would have been either late July or early August of 2015.
Did Paul ever come down to the district office and meet you?

I never met him. I spoke on the phone. We spoke on the phone, but I've never met
him in person.

Did he ever talk to you about Mr. West?

I can't remember. I had an exit interview with him when I left the office, briefly. I
believe that we did discuss Kenny West, if I'm remembering correctly, and some
of the problems that I had with him.

This would have been in August of 20157

Right, correct.

Did Paul say anything about what had transpired with Mr. West?

No, he didn't. He was asking my impressions of the office as I was departing and I
told him that I thought that it was going to take a lot to rebuild the office from the
negative after-effects of having Kenny on staff, and we talked about it maybe for
a minute, but I only spoke with him briefly.

Okay. Do you know if Mr. West was interacting at all with DC staff in early 2015
into the spring and summer, I guess, from maybe June or July before Paul was
hired, looking back to January, just that first half of the year. Do you know if he
was emailing, calling DC staff, interacting with them in any way?

I do not.

Have you seen some of the news reports that have come out about some of these
issues?

I have, yes.

Okay. Particularly one of the news reports discussed Mr. West leaving sometime
in 2015 and then being paid throughout the summer of 2015 even though he
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reportedly was not in the office and was given ... The article mentioned something
about a severance package. Do you know ... Once you read that, did you have a
response to that, or did you think a certain way about what was written?

It seems very likely, in my opinion, that something like that would have
happened. Obviously I believe there was a statement from Alyssa Farah, who is
Congressman Meadows’ spokeswoman, that says that Kenny West was paid a
severance, but I don't know anything for sure.

Did anybody in the office ever talk about a severance package for him?
No. I don't believe that ever came up.

Have you had any conversations since then with anyone in the office about a
severance package?

I'm friends with Pam Ward. We talk frequently. Yes, we have talked about the
possibility that he received a severance package.

Okay. What did you talk about?
Just that we felt like that it was very possible that that had happened. Just kind of
talking it about it within the context of did he really deserve or need it? It was a

personal thing more than a professional.

Okay. Did Miss Ward reveal at all to you, reference anything she heard from
Representative Meadows about this?

She did not.

Why do you think ... This is based on your opinion and the conversation you had.
Why did you reach the conclusion that it was likely that he had received a
severance package?

Our office was, at least in the district, in my opinion, mismanaged and
disorganized. It never felt like really anyone knew what was going on, or anything
like that. It just seemed like it was very possible that something like that would
have happened.

Were you aware of anyone else in the office receiving a severance package?

I was not.

Was that something you discussed in your conversations about the severance

package, the potential for one?
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No.

Have you prior to me reaching out to you, had you talked to anybody about our
review, about the Office of Congressional Ethics, looking into this matter?

Pam Ward had mentioned that she thought that something was being looked into.
What did she say?

She mentioned that she thought that there had been some kind of investigation
started, but wasn't sure what was being looked for specifically.

Did she talk about whether or not she was cooperating with the investigation?
She did not.

Okay. Since I've contacted you, have you heard from anybody or have you
discussed this issue with anybody?

I did mention to Pam that we were going to speak. We did not talk about it in any
kind of detail.

Okay. Did she mention to you in that conversation whether or not she was
cooperating with our office?

She did not.

Have you heard from Representative Meadows at all about this?

No. I have not heard from Representative Meadows since I quit.
Okay. Any attorneys for Representative Meadows?

No.

Check our notes here and just make sure we have everything we need.

One question I have for you is, you've mentioned a few specific emails to us. One
was from-

I'm sorry. I can't hear you very well.
Sorry about that. Let me know. Can you hear me now?

That's better, yes.
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Okay. You've mentioned few specific emails to us. One was approximately April
2015; also one from Wayne King, October or November 2014, and I think there
was another one from the Congressman around that same time period in late 2014.
Do you have any of those emails or access to any of those emails?

I believe that I have a copy of the email I sent to Wayne King regarding Kenny
West. I'm not sure that I have duplicates of any of the others, and I do not have
access to them.

Okay.

I think what we'll ask you to do, Witness C, is take a look just to double check to
see if you have copies of those. I can tell you especially the email from
Representative Meadows to the staff regarding Mr. West, if you have a copy of
that, that's definitely something we're going to want, if you do have a copy.
Please, if you have it, preserve it and let me know so you can send it over.

Okay.

Take a look to see what you have regarding these issues that we've been asking
you questions on, and let me know what you find.

Absolutely. I'm happy to cooperate, happy to help however I can.

Great. Okay. Appreciate that. Thank you. Again, we'll take a moment to review
our notes to see if there's anything we're missing.

Okay.

Yep. Okay. I think that's all we have. Just to make sure, too, in addition to emails,
Witness C, do you have G-chats or anything like that that revolve around the
topics we've discussed here?

No. If I have anything, it'd only be email.

Okay. Okay. Just to go back, briefly. After you had told Mr. King in your
performance evaluation of October of 2014, you said that Mr. West had appeared
in the office. Miss Ward told him she didn't want him there and they had an
interaction, an altercation, maybe. After that, were these emails that you were
either CC'd on, or they were directed to you from Mr. King and Representative
Meadows, right?

Yes. I'm sorry. It seems like so long ago. I may have misspoken earlier when 1
said that the email that came from Representative Meadows asking us not to
speak about the incident that occurred, I believe that came after the interaction
between Pam Ward and Kenny West.
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Okay. Would it have happened in 20147

Yes. It would have been the same timeline, exactly the same timeline, but I think
it came after that rather than directly after my email in regards to Kenny West.

Okay.

I just want to make sure to clarify. I think we've referred to 2 different things. An
email, asking people not to talk about the incident, and a later email having to do
with some further follow up into the issue. The email, regarding just internal
discussion and talking about some of the specific issues and complaints, who did
that come from?

Let's see. I believe that the first email I believe came from Wayne King speaking
on behalf of Congressman Meadows. The follow up came from Congressman
Meadows himself. The clarification, if you will.

Isee.

When you say that he asked that nobody speaks about it, can you be more
specific? Did he say, "Don't speak with anybody outside the office?" or "Don't

even speak with anybody in the office about it."?

I can't remember if there was a caveat like that placed on it. I don't believe so. |
believe it just said that we should not speak about the incident that occurred.

I want to be clear what the incident is. The incident is the back and forth between
Miss Ward and Mr. West, or the incidents that you reported to Mr. King?

I honestly, I don't know. It was kind of ambiguous. He never specified what he
was referring to, if I'm remembering correctly.

Okay. I may have asked you this in a different way earlier, but after this happened
with Miss Ward and she told Mr. West, she's basically said not to come back,
right?

Essentially she asked him to leave and not come back. Yes.

Okay. Do you think that she meant for the day or for the week or don't come back
at all?

No, she meant don't come back at all.
Okay. That's what I thought based on what you've told me. Do you know if in DC
a similar request or demand was made of Mr. West that he not come into the DC

office?
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I do not know of any request or demand that was made of Kenny in regards to
DC.

Okay. All right, Witness C. I think that's all the questions we have for you. Really
appreciate your cooperation. The next step is, again, I think if you could review
anything you might have in your personal possession about the topics we've
discussed, the emails that Helen had mentioned, especially. Get back to me on
that in the next couple days.

Absolutely.

I think you have a sense of what we're interested in learning about and some of
the issues we're looking into. Given everything that we've asked you about and
the information you've told us, is there anything else that you think we should
know or anyone that would be helpful for us to talk to?

I would say that if you haven't talked to Philip Newman, that would be extremely
useful to you. Other than that, in my opinion, I think you're asking all the right

questions. It sounds to me like you're on the right track.

Okay. So again, get back to me on that. We're going to take what we have from
you here on our recording and develop a transcript and we'll send that on to you.

Sure. Okay. I'll be in touch with you about whether or not I have any emails. 1
believe I do, but I'll take a look.

Okay. Thank you very much, Witness C.
Great. Thank you for your time.

Thank you.

Okay, bye.

Thank you. Bye-bye.
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From: Woest, Kenny

Sent: Wednesday, February 11, 2015 9:00 AM

To: NC11 DC Staff: NC11 DG Staff; Efliott, Jennifer

Cc; 7113 Meadows, Mark; Debbie Meadows _@gmail.com)
Subject: Ashley Howes

We have been blessed to have such good people working for Marks office. One of them has been Ashley Howes who
first came to us as an intern, then having graduated came back and started her career with our office as our Staff Asst.
She has been the face of the Congressman’s office for the last year and has done a great job. As things happens in our
journeys in this busy world, other opportunities become known to good people. One has been presented to Ashley, and
she will be leaving us this Friday, and | know she will be missed. She has set the bar high for a replacement. Ashley thank
you for all that you have done for Mark and our entire office. | know all of our staff wish you well in this part of your
journey. | know that God will bless you and you will do great things. THANKS!!

Kenneth D West

Chief of Staff

Rep. Mark Meadows, NC 11
1024 Longworth Building
Washington, DC 20515

(202) 225 office (202) 226 o

008
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From: Woest, Kenny

Sent: ‘Saturday, March 14, 2015 8:35 PM
To: NC11 DC staff;, NC11 DO Staff
Cc: 7113 Meadows, Mark

Subject: This Past Week

First of all | would like to thank you all for making this week a success for Mark, We visited many area’s in the district
both official and County Events. At every event there were praise and stories about our staff from Eliza doing scheduling,
Alyssa’s doing our News Letters for Mark and different success stories about our staff and their foilow up to numerous
to mention. Mark and | went {o six or seven conventions this week and at each one he received standing ovations for his
support for ali his votes and his determination to continue to listen to the people of the 11™ District. Ladies and
Gentlemen, THANK YOU! We have a busy schedule in the district and BC in the coming months, but 1 know we can
sustain the momentum that we al have helped make. Have a blessed weekend.

Kenneth D West

Chief of Staff

Rep. Mark Meadows, NC 11
1024 Longworth Building
Washington, DC 20515

{202) 225--offfce (202} 226—-fax

o
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From: Thurston, Eliza on behalf of Z113 Meadows, Mark
Sent: Wednesday, April 01, 2015 12:49 PM

To: NC11 All Staff

Cc: Z113 Meadows, Mark

Subject: Re-Organization and a Goodbye

All,

Over the last few months, | have asked for input from several of you regarding the best ways we can serve the
people of Western North Carolina. As with any organization, there are constant demands which cause us to re-
evaluate and find ways to better serve the needs that confront us daily. While some of the changes put forth
have not been fully vetted or decided, circumstances have developed that made this interim announcement
more appropriate.

On Friday, April 17th, Philip Newman, who has served as Deputy Chief and been with me since the very
beginning, will be leaving to take a new position with Senator Cory Gardner. Phil will be serving as a commerce
policy advisor, working on transportation and aviation issues for the Senator. It's a great career move for our
friend and will aliow him to re-establish his Colorado ties. | know that | speak for all of us when | say that Phil's
talent and energy will be missed.

At the same time, as part of the re-organization, | have made a decision to have a full time Chief of Staff in
Washington, DC. This decision doesn't come easily and will require adjustments in a number of areas, but |
thought it was important to let everyone know that | will be interviewing possible candidates to replace Kenny
as our Chief of Staff. Kenny has been working with me on the re-organizational plan and possible impacts for
both the DC and the District offices, with our sole focus being how to best serve the people of this great state.
1 want to thank all of you for your dedication and willingness to adapt during this transitional time.

Thanks,

Mark

o2
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MARK MEADOWS 1024 LongworTtH House Gerice BuLoiNGg
. WasHInaTON, BC 20516
it D . .
Tk DrsTaicT, MoaTH CAroLINA (207} 225-5401

COMMITTEE ON OVERSIGHT AND

GOVERNMENT REFORM @gngi’ggg @‘Eﬁjg

200 NORTH GAove STREET, SuiTe B

titel States s

CHAIRMAN, SUBCOMMITIEE ON
GOVERNMENT OPERATIONS U L
R ——— %}ﬂ[lgg ﬂf gﬁgpreggiit&t!h Bg v house.govimeadows
COMMITTEE ON TRANSPORTATION i A
AND INFRASTRUCTURE WWashington, BE 20515--3311

COMMITTEE ON FOREIGN AFFAIRS

November 18, 2015

Chairman Charles W. Dent

Ranking Member Linda T. Sanchez
Committee on Ethics

1015 Longworth House Office Building
Washington, DC 20515

Dear Chairman Dent and Ranking Member Sanchez:

T am writing to you to report an allegation made against me for the manner in which I paid a
member of my staff upon his termination. This allegation is currently the subject of a -
preliminary review by the Office of Congressional Ethics. Prior to the OCE inquiry, however, 1
had personally reviewed this matter with your staff and have been considering their advice. At
this time, because I genuinely would like to know if I have done anything wrong, and whether
any remedy is necessary, because the OCE cannot provide answers to those questions, and
because I would like to save the cost and burden of duplicate inquiries, I have informed the OCE
that T will not participate in their review, but will cooperate fully with your Committee in order
to reach a resolution of these allegations.

The background of this matter is as follows. Kenny West became my chief of staff when I first
took office on January 3, 2013, On April 1, 2015, I changed Kenny’s title and duties to that of
Senior Advisor, maintaining full-time advisory and constituent relations roles, but transferring
his supervisory functions to other personnel. Eventually, I came to an agreement with Kenny
that he would resign his full time duties from my office towards the end of May, 2015, and that I
would continue to pay him for a short period of time both for the sake of a smooth transition, and
so he would continue to perform some official duties for me during that transition. Kenny did
continue to perform some services and was paid through August 15, 2015.

For example, on three occasions between the date this transition began (May 21) and August 15,
Kenny travelled to constituent meetings on my behalf and submitied claims for reimbursement as
he has always done for such official travel over the course of his employment, When questions
were raised in the press about these submissions, I chose to reimburse the U.S. Treasury $400
out of personal funds for these claims in order to address any concerns my constituents may have
had. However, despite my personal reimbursement, these claims represented legitimate official
activity during a time that Kenny was still on payroll. He also engaged in other official activity
independent of the aforementioned travel claims.

Throughout this process, I always intended to act in good faith compliance with all rules and
regulations, and in the best interests of my constituents in my stewardship of the Congressional
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office. I believe I met those goals, even if my interpretation of what kinds of severance are
technically permitted may have been in error.

It is commonly known that Member offices of both parties pay “severance” in various ways and

~ in various situations for both well-performing and under-performing employees. In fact, the
Committee on House Administration publishes a form on its web site that specifies an option to
pay severance. In addition, the House each year pays “severance” in matters subject to the
Congressional Accountability Act. Tnow understand, however, that there are some ways in
which some methods of paying severance may not be consistent with the Committee’s
authoritative interpretation of House Rule 23, Clause 8. While I believe my own actions were
consistent with some official language and practices of the House in situations similar to the one
I was in, I now understand that my interpretation may have been inconsistent with yours, which
of course is controlling on all of our actions. I apologize if that was the case. '

Given the confusion that exists, as created by several administrative and authoritative House
offices, I hope you will not see the need to impose any sanction or remedy for this matter.
Instead, I hope you will clarify whether and how my conduct may have been in conflict with the
House Rules, and that you will then issue guidance for the House community in general,
resolving any conflict that exists. Finally, I hope you will seek the cooperation of other House
offices to reduce the confusion other Members may face in similar situations.

Should your office need any additional information, please do not hesitate to ask. It is my intent
to cooperate fully with your review.

Sincerely,

Mark R, Meadows
Member of Congress

Enclosure:
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